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  ROMÂNIA 
CONSILIUL JUDEŢEAN ARAD  

310003 - Arad, strada Corneliu Coposu, nr. 22 
 

     Tel. 0040-357-731100        Fax. 0040-357-731280 
                             http://www.cjarad.ro        consiliu@cjarad.ro 

Anexă la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 212/24.07.2020 

NR. 14.288/26.06.2020  
 
 

 
 

PROCES-VERBAL 
al ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 

din data de 25.06.2020, ora 13.00 
 
 
 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul 
Consiliului Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 260/19.06.2020 a preşedintelui 
Consiliului Judeţean privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului 
Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, data, ora şi locul desfăşurării) 
precum şi prin intermediul presei, în cotidianul local „Jurnalul Arădean”. 
Convocarea consilierilor s-a realizat şi telefonic. 
 Prezenți: Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian, 
Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni.  

 
Absenți: Duruș Daniel-Sorin, Ispravnic Cristian-Ilie, Manguci Cosmin-

Ciprian și Popa Garofiţa – consilieri județeni. 
  

La punctul nr. 21 nu participă la vot domnul consilier judeţean Remețan 
Florin. 
 

http://www.cjarad.ro/
mailto:consiliu@cjarad.ro
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Dl Cionca Iustin: Stimați colegi, bună ziua! Avem astăzi pe ordinea de zi 
22 de proiecte și încă 6 proiecte de hotărâre introduse suplimentar și o să vă 
rog să acceptați propunerea de a trece diverse la sfârșit și să introducem 
proiectele introduse suplimentar înaintea diverselor dacă sunteți de acord! 
Cine este de acord cu ordinea de zi? 29 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero 
Tamas, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-
Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni.) Împotrivă -. Abțineri -. 
 
 
 

 
ORDINE DE ZI 

a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 
din data de 25.06.2020, ora 13.00 

 
 
 

1.Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei nominale a 
Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Arad – iniţiativa preşedintelui. 

2.Proiect de hotărâre privind adoptarea Monografiei economico-militare 
a judeţului Arad - ediţia 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de 
funcții ca urmare a reorganizării  aparatului de specialitate al Consiliului 
Județean Arad – iniţiativa preşedintelui. 

4.Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei pentru Acord Unic – 
iniţiativa preşedintelui. 

5.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 
asupra apartamentului nr. 4, corp A, din imobilul situat în municipiul Arad, 
Bulevardul Revoluţiei, nr. 99 – iniţiativa preşedintelui. 

6.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al judeţului 
Arad în domeniul public al comunei Vladimirescu a bunurilor aferente 
sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza Unităţii 
Administrativ-Teritoriale Comuna Vladimirescu, care deservesc exclusiv 
Comuna Vladimirescu – iniţiativa preşedintelui.  

7.Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al Județului 
Arad cu bunul de interes public județean aferent sistemului de alimentare cu 
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apă şi canalizare situat pe raza Unităţii Administrativ-Teritoriale Comuna 
Târnova – iniţiativa preşedintelui. 

8.Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al 
Comunei Târnova de trecere din domeniul public al Comunei Târnova în 
domeniul public al Județului Arad a unui teren intravilan în suprafață de 4.910 
mp, înscris în C.F. nr. 313378 Târnova – iniţiativa preşedintelui.  

9.Proiect de hotărâre privind închirierea unui spaţiu în suprafaţă de 
17,25 mp din cadrul imobilului situat în municipiul Arad, Bd. Revoluţiei, nr. 81, 
parter – iniţiativa preşedintelui. 

10.Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri achiziţionate în 
cadrul proiectelor ROHU „Prevenirea şi monitorizarea bolilor infecţioase şi a 
infecţiilor intraspitaliceşti în Arad, Mako şi Hódmezővásárhely” şi ROHU 72 
„Reţea transfrontalieră pentru îmbunătăţirea capacităţii de răspuns şi a 
managementului riscurilor în situaţii de urgenţă” ca fiind de interes public 
judeţean şi constituirea dreptului de administrare al Spitalului Clinic Judeţean 
de Urgenţă Arad asupra acestora – iniţiativa preşedintelui. 

11.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 
Consiliului Judeţean Arad nr. 151/29.05.2020 privind aprobarea proiectului 
„Echipamente medicale de protecție pentru centrele sociale rezidențiale din 
județul Arad, în contextul pandemiei COVID-19” – iniţiativa preşedintelui. 

12.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 
Consiliului Judeţean Arad nr. 163/29.05.2020 privind aprobarea proiectului 
„Creșterea capacității de gestionare a crizei sanitare COVID-19 la Spitalul 
Clinic Județean de Urgență Arad” – iniţiativa preşedintelui. 

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării de servicii sociale 
pentru persoane adulte cu handicap – iniţiativa preşedintelui. 

14.Proiect de hotărâre privind modificarea arondării Comunei Almaș de 
la Serviciul Public Comunitar Local de Evidență a Persoanelor al Orașului 
Sebiș la Serviciul Public Comunitar Local de Evidență a Persoanelor al 
Comunei Gurahonț – iniţiativa preşedintelui. 

15.Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme 
pentru activitățile specifice desfășurate de către Direcția Județeană de 
Evidență a Persoanelor Arad – iniţiativa preşedintelui. 

16.Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme 
pentru activitățile specifice desfășurate de către Direcția Generală de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

17.Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme 
pentru activitățile specifice desfășurate de către Complexul Muzeal Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

18.Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme 
pentru activitățile specifice desfășurate de către Centrul Cultural Județean 
Arad – iniţiativa preşedintelui. 
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19.Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme 
pentru activitățile specifice desfășurate de către Direcția Publică de Pază 
Arad – iniţiativa preşedintelui. 

20.Proiect de hotărâre privind aprobarea publicării în Jurnalul Oficial al 
Uniunii Europene a intenției de atribuire, prin procedură competitivă, a 
contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de transport rutier 
județean de persoane, prin curse regulate, la nivelul județului Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

21.Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului cotizației 
Județului Arad pe anul 2020 la bugetul Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară Apă Canalizare Județul Arad – iniţiativa preşedintelui. 

22.Proiect de hotărâre privind avizarea Planului de acțiune pe anul 
2020 al serviciilor sociale administrate și finanțate din bugetul Unității 
Administrativ-Teritoriale Comuna Felnac, Județul Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

23.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data 
de 23/24 iulie 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

24.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Transport Public S.A. 
din data de 24/27 iulie 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

25.Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului 
Județean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului 
bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de 
dezvoltare în anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

26.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri 
şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

27.Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării unor linii de gardă în 
cadrul Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa preşedintelui. 

28.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de 
funcții pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad ca urmare a 
reorganizării – iniţiativa preşedintelui. 

29.Diverse. 
-Raportul de audit financiar nr. 10.585/13.05.2020 al Camerei de 

Conturi Arad. 
-Decizia nr. 22/10.06.2020 a Camerei de Conturi Arad. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
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Arad adoptă Hotărârea nr. 177/2020 privind aprobarea ordinii de zi a şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 25 iunie 2020. 

 
 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei nominale a 

Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Arad. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei 

nominale a Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Arad. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 29 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero 
Tamas, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-
Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni.) Împotrivă -. Abțineri -. 
 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 178/2020 privind modificarea componenţei 
nominale a Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Arad. 

 
 
Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind adoptarea Monografiei economico-militare a 

judeţului Arad - ediţia 2020. 
 
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind adoptarea Monografiei 

economico-militare a judeţului Arad - ediţia 2020. Dacă sunt intervenții? Nu 
sunt. Cine este pentru? 29 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan 
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Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon 
Daniel, Țolea Adrian, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni.) 
Împotrivă -. Abțineri -. 
 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 179/2020 privind adoptarea Monografiei 
economico-militare a judeţului Arad - ediţia 2020. 

 
 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de 

funcții ca urmare a reorganizării aparatului de specialitate al Consiliului 
Județean Arad  

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și 

a statului de funcții ca urmare a reorganizării  aparatului de specialitate al 
Consiliului Județean Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 
29 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian, 
Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni.) Împotrivă -. Abțineri -. 
 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 180/2020 privind aprobarea organigramei și a 
statului de funcții ca urmare a reorganizării  aparatului de specialitate al 
Consiliului Județean Arad. 

 
 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei pentru Acord Unic. 
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei 
pentru Acord Unic. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 29 
voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian, 
Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni.) Împotrivă -. Abțineri -. 
 
 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 181/2020 privind constituirea Comisiei pentru 
Acord Unic. 

 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 

asupra apartamentului nr. 4, corp A, din imobilul situat în municipiul Arad, 
Bulevardul Revoluţiei, nr. 99. 

 
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de 

preemţiune asupra apartamentului nr. 4, corp A, din imobilul situat în 
municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 99. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
Cine este pentru? 29 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan 
Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon 
Daniel, Țolea Adrian, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni.) 
Împotrivă -. Abțineri -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 182/2020 privind neexercitarea dreptului de 
preemţiune asupra apartamentului nr. 4, corp A, din imobilul situat în 
municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 99.  

 
 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al judeţului 

Arad în domeniul public al comunei Vladimirescu a bunurilor aferente 
sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza Unităţii 
Administrativ-Teritoriale Comuna Vladimirescu, care deservesc exclusiv 
Comuna Vladimirescu. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul 

public al judeţului Arad în domeniul public al comunei Vladimirescu a 
bunurilor aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe 
raza Unităţii Administrativ-Teritoriale Comuna Vladimirescu, care deservesc 
exclusiv Comuna Vladimirescu. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este 
pentru? 29 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian, 
Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni.) Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 183/2020 privind trecerea din domeniul public al 
judeţului Arad în domeniul public al comunei Vladimirescu a bunurilor 
aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza Unităţii 
Administrativ-Teritoriale Comuna Vladimirescu, care deservesc exclusiv 
Comuna Vladimirescu 

 
 
 
Punctul 7 
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Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al Județului 
Arad cu bunul de interes public județean aferent sistemului de alimentare cu 
apă şi canalizare situat pe raza Unităţii Administrativ-Teritoriale Comuna 
Târnova. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului 

public al Județului Arad cu bunul de interes public județean aferent sistemului 
de alimentare cu apă şi canalizare situat pe raza Unităţii Administrativ-
Teritoriale Comuna Târnova. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este 
pentru? 29 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian, 
Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni.) Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 184/2020 privind majorarea patrimoniului public al 
Județului Arad cu bunul de interes public județean aferent sistemului de 
alimentare cu apă şi canalizare situat pe raza Unităţii Administrativ-Teritoriale 
Comuna Târnova. 

 
 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al Comunei 

Târnova de trecere din domeniul public al Comunei Târnova în domeniul 
public al Județului Arad a unui teren intravilan în suprafață de 4.910 mp, 
înscris în C.F. nr. 313378 Târnova.  

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul 

Local al Comunei Târnova de trecere din domeniul public al Comunei 
Târnova în domeniul public al Județului Arad a unui teren intravilan în 
suprafață de 4.910 mp, înscris în C.F. nr. 313378 Târnova. Dacă sunt 
intervenții? Vă rog domnul Pop! Și domnul Lucaci? Vă rog domnul Pop! 
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Dl Pop Alin: Domnul președinte aș vrea să știu legat de proiectul 
respectiv dacă suprafața despre care discutăm are legătură cu proiectul pe 
fonduri europene, în primul rând, vis a vis de suprafață? 

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Punctul 8. Da există o suprafață de care avem 
nevoie pentru a continua proiectul, dar eu cred că ați avut discuția aceasta în 
Comisii! 

Dl Pop Alin: Am vrut să întreb pentru că aici cred că se discută în primul 
rând de proprietate!  

Dl Cionca Iustin: Da. 
Dl Pop Alin: Bun. Întrebarea a doua! Faptul că este vorba despre 

proprietate în momentul în care a fost depus proiectul pe fonduri europene 
trebuia să demonstrăm că suntem proprietari pe întreaga suprafață a 
drumului. Și aceasta doream să vă întreb dacă faptul că acum știm că nu 
suntem afectează sau nu proiectul în sine? 

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Nu afectează nici cum proiectele! Dacă există 
anumite proiecte care trebuie refăcute, ele se fac! Problema majoră în ultimi 4 
ani a fost faptul că fiind foarte multe proiecte europene, și aici aveți dreptate, 
necesită proprietate! De multe ori această proprietate a fost demonstrată prin 
Cartea Albă prin C.F., dar între timp au existat diverse discuții, litigii, ș.a.m.d.! 
Dar pe fiecare dintre ele așa cum încercăm și acum reușim să le închidem! 
Deci ele sunt punctuale, dar credeți-mă ce înseamnă proprietatea în ..., nu 
numai în Consiliul Județan cred că în întreaga Românie, nu numai în 
Consiliul Județan, există diverse lucrări topografice și litigii care trebuie 
rezolvate! Aceasta este menirea noastră în acest moment și fiecare proiect îți 
dă câteva provocări de genul acesta! Deci fiți liniștit! Așa cum vă spuneam 
înainte nu există probleme majore în cadrul proiectului Arad-Șiria-Pâncota-
Buteni, că de fapt de acest lucru întrebați! 

Dl Cionca Iustin: Deci domnul Pop, acum noi putem să-l facem la 
parametri la care l-a gândit la vremea respectivă proiectantul, sau putem să 
lărgim drumul acesta prin alipirea acestor suprafețe! Noi astăzi discutăm 
oportunitatea să luăm acest teren pentru a lărgi drumul! Dacă credeți că este 
oportun votați dacă nu ..., 

Dl Pop Alin: Discutam dacă se pune în pericol proiectul prin faptul că ..., 
Dl Cionca Iustin: Nici vorbă! 
Dl Pop Alin: Aceasta era întrebarea. Nu alta! 
Dl Cionca Iustin: Deci noi nu putem să punem în pericol proiectul! Noi 

astăzi acceptăm să ne intre în patrimoniu o bucată de teren ca să putem lărgi 
drumul! Acum aș vrea să ..., 

Dl Țolea Adrian: Domnul președinte, aș avea o întrebare totuși! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
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Dl Țolea Adrian: Dar vorbim de Târnova-Buteni sau de Agriș-Măderat? 
Eu așa am înțeles la Comisie că este vorba de drumul Măderat-Agriș cel care 
trebuie lărgit! 

Dl Cionca Iustin: Deci vorbim ..., 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: ...., de Măderat-Agriș! 
Dl Țolea Adrian: Dar acela nu este pe fonduri europene! 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Dar noi ce am dorit să-i transmitem domnului 

consilier? Pentru că nu a pus o..., 
Dl Pop Alin: Am înțeles! Asta am întrebat! 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Dacă vă mai spun că ne dorim inclusiv în 

următorul ciclu financiar-european să depunem cât mai multe proiecte care 
să lege rețeaua ..., nu avea rost! Am dat un răspuns general ca să înțeleagă 
domnul consilier că nu există probleme legate de acest proiect ...,  

Dl Țolea Adrian: Am înțeles! 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: ..., sau de proiectul european indiferent care se 

numește el! 
Dl Cionca Iustin: Aveți dreptate! Eu sunt în ..., 
Dl Pop Alin: Eu acest lucru am întrebat la început! Dacă face referire la 

proiectul respectiv? Nu ..., 
Dl Țolea Adrian: Acum dacă am lămurit-o mergem mai departe! Da? 
Dl Cionca Iustin: Stați numai puțin că dorește domnul Lucaci să 

intervină! 
Dl Lucaci Cornel: (neinteligibil) indiferent de ce natură ar fi, pentru că 

această procedură de rezolvare nu cred că este una legală! De ce? La un 
teren de 4.900 mp care înseamnă aproape jumătate de hc, nu cred că 
proiectantul va proceda la anumite (neinteligibil) de șantier! Această 
procedură implică automat modificare de proiect! La o modificare de proiect, 
după cum bine știm, sau ar trebui să știm, este obligatoriu o nouă 
reautorizare! În situația unei noi reautorizări se pierde finanțarea! Aceasta 
este problema! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Lucaci sunteți în aceeași confuzie ca și mine! 
Nu vorbim de proiectul european! E un D.A.L.I. pentru un drum nou pe care 
vrem să obțină finanțare! Deocamdată nu vorbim de finanțare! 

Dl Lucaci Cornel: Deci nu există finanțare în momentul de față! Da?  
Dl Cionca Iustin: Da și pe mine m-a derutat întrebarea cu fondurile 

europene! Dar nu este! Este un proiect de drum nou! Am aprobat acum banii 
pentru documentația tehnică care stă la baza obținerii finanțării în noul 
exercițiu financiar. Noi avem în zona acea câteva drumuri pe care ne-am 
gândit acum să facem D.A.L.I. sau S.F., în funcție de fiecare drum în parte iar 
această documentație după aceea va sta la baza concursului de proiecte în 
vederea câștigării fondurilor! Poate vor fi fonduri europene, poate vor fi altfel 
de fonduri nu știm încă! 
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Dl Lucaci Cornel: Păi este în regulă dacă finanțarea nu este obținută și 
..., 

Dl Cionca Iustin: Nu! Și eu am crezut, deoarece domnul Pop a zis de 
fonduri europene și am intrat în ...., 

Dl Lucaci Cornel: Mulțumesc! 
Dl Țolea Adrian: E Măderat-Agriș care scurtează distanța spre Căsoaia 

și este foarte îngust! Aceasta era problema! 
Dl Lucaci Cornel: Cunosc traseul acela domnul Țolea! Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Bun! S-a lămurit da? Măi nu știu cine este de la tehnic 

cu proiectul acesta? Haideți să dați lămuriri! Explicați oamenilor că nu noi 
trebuie să facem acest lucru! 

Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Da am lămurit-o! Gata! 
Dl Moţ Petru: Nu ați lămurit-o! Lămuriți-ne!  
Dl Cionca Iustin: Haideți să-i lămuriți! 
Dl Moţ Petru: Pentru că nu mi se pare firesc ca la o întrebare punctuală 

a colegului, sigur domnul președinte poate nu a înțeles întrebarea! Dar vă 
dați seama dacă dumneavoastră sunteți nelămurit, cât de nelămuriți suntem 
noi! Noi vrem să știm ce votăm și de aceea vă rugăm expres și insistent să 
ne lămuriți! 

Dl Cionca Iustin: Da. Mulțumesc domnul Moț! Vă rog domnul director! 
Dl Blaga Radu: Da. Noi am discutat în Comisii și am plecat de acolo cu 

convingerea că totul este înțeles! Acum revin! Ceea ce discutăm acum, 
vorbim practic de procedura administrativă de trecere a unui teren în 
suprafață de 4.910 mp din domeniul public al Comunei Târnova, atenție! 
Mare atenție! Cu acordul Comunei Târnova în domeniul public al Județului 
Arad! Este etapă în procedura administrativă de transfer a proprietății din 
domeniul public al U.A.T. Târnova în cazul acesta, în U.A.T. Județul Arad! 
Despre aceasta este vorba! 

Dl Moţ Petru: Înțelegem! Schița pe care am văzut-o pe spatele C.F.-ului 
nu părea a sugera că ar fi vorba de o lărgire a drumului! Așa mi s-a părut! Mi 
s-a părut că este o distanță mai mică! Chiar și o suprafață în lateral unde 
poate s-ar putea construi altceva! Nu știu ce! Dar nu cred că este vorba de 
lărgirea drumului! Și aici a fost o discuție, cred că și domnul vicepreședinte a 
spus că discutăm de o lărgire! Nu știu dacă este chiar așa! 

Dl Cionca Iustin: Eu am citit din referat! Dar vă rog să vă susțineți 
referatul! 

Dl Blaga Radu: Despre aceasta vorbim în momentul de față! Despre 
trecere! Acum într-adevăr aspectul dacă este vorba de ..., nu! El este așa 
cum scrie și în raportul de ..., este adiacent drumului județean care urmează 
a fi modernizat! DJ 708 A! Asta vă pot spune! 

Dl Moţ Petru: Bun. Și ce facem cu el? 
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Dl Cionca Iustin: Haide că vă citesc eu domnul Moț! Suprafața de teren 
este necesară alipirii la DJ 708 A în vedere asigurării parametrilor prevăzuți 
de normativele tehnice în vigoare, pentru construcția drumurilor județene 
motiv pentru care va deveni de interes public județean. Acum eu vă spun din 
experiență că nu este primul drum la care lucrăm. Din păcate după cum știți 
noi când am venit aici erau 100 de km intabulați din toate drumurile județene! 
Adică din 1.200 și cât aveam noi atunci! Între timp am mai intabulat vreo 300 
și pe măsură ce lucrăm la documentațiile tehnice vom intabula! În unele 
perioade s-au făcut transferul de drumuri comunale în drumuri județene 
pentru că era mai ușor să obținem bani pentru drumuri județene decât pentru 
drumuri comunale! Acum este exact invers! Si din păcate o dată cu transferul 
acesta, din drum comunal în drum județean, nimeni nu a mai lucrat să 
transforme acest drum și din punct de vedere al parametrilor, pentru că se 
știe foarte clar că dimensiunea, lărgimea și toate celelalte trebuie să fie 
diferite între un drum comunal și un drum județean! Avem o problemă de 
exemplu la Hălmăgel Sârbi unde ar trebui să demolăm case ca să ne putem 
încadra! Acela niciodată nu o să-l putem face drum județean și va trebui să îl 
transferăm înapoi către comunitatea locală, să vedem de unde obținem 
finanțarea și să îl facă drum comunal, pentru că nu permite transformarea lui 
în drum județean! Și drumul acesta din punctul meu de vedere dacă nu facem 
acest demers nu va putea fi finanțat ca drum județean și v-a trebui să-l dăm 
înapoi comunității locale să și-l facă ca și drum comunal! Ideea este, dacă 
considerați că este oportun să facem acest transfer, evident că trebuie și 
hotărâre de consiliu local de la Târnova și apoi putem să comandăm lucrarea 
de D.A.L.I. pentru drum județean cu toți parametri care trebuie îndepliniți. Nu 
este foarte clar referatul! 

Dl Moţ Petru: Nu este! 
Dl Cionca Iustin: Da? 
Dl Moţ Petru: Și actele administrative trebuie să se bucure de o anumită 

claritate! 
Dl Cionca Iustin: Acum eu cred că le-am clarificat aici împreună și ..., 
Dl Moţ Petru: Tocmai doream să apreciez deschiderea dumneavoastră, 

pentru că nu mi se pare normal că dacă nu ne-am lămurit în Comisie, să nu 
putem întreba în plen! 

Dl Cionca Iustin: Sigur! Nici o problemă! 
Dl Moţ Petru: Eu vă mulțumesc pentru răspunsul dat și dumneavoastră 

și colegului! 
Dl Cionca Iustin: Rămâneți să vedem dacă mai sunt întrebări legate de 

punctul acesta! Nu sunt. Cine este pentru? 20 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero 
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Tamas, Plaveţi Ioan, Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan 
Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Țolea Adrian, Ulici Ion și Urzică Cristian) 
Împotrivă -. Abțineri 9 (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pop Alin, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius, 
Trifon Daniel). 

 
 
Nu a fost întrunită majoritatea necesară pentru adoptarea unei hotărâri. 
 
 
Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind închirierea unui spaţiu în suprafaţă de 17,25 

mp din cadrul imobilului situat în municipiul Arad, Bd. Revoluţiei, nr. 81, 
parter.  

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind închirierea unui spaţiu în 

suprafaţă de 17,25 mp din cadrul imobilului situat în municipiul Arad, Bd. 
Revoluţiei, nr. 81, parter. Dacă sunt intervenții? Vă rog domnul Săbău! 

Dl Săbău Gheorghe: Mi se pare o sumă derizorie 5 euro pe mp, 22 de 
lei pe mp, tocmai de aceea în Comisie am propus măcar 10 euro pe mp! 

Dl Cionca Iustin: Este o propunere a unui evaluator autorizat! Evident 
că dumneavoastră puteți face amendamente! 

Dl Săbău Gheorghe: Da! Și noi putem să-l aprobăm amendamentul! 
Dl Cionca Iustin: Absolut! Nici o problemă! Dacă sunt alte intervenții? 

Dacă aparatul propriu are ceva de spus la acest amendament? Vă rog! 
Dl Blaga Radu: Legat de acest subiect, conform Codului administrativ 

sunt prevederi care spun că documentația de atribuire fie ea prin licitație 
pentru închiriere, licitație publică pentru închiriere, sau dacă e vorba de 
concesiune, sunt cele două situații în care Codul administrativ asociază ca 
procedură aceste două modalități de valorificare a patrimoniului public, atunci 
se spune că e nevoie de elaborarea unui studiu de oportunitate, respectiv 
studiu de evaluare în cazul închirierii! Acesta este motivul pentru care am 
inițiat un studiu de evaluare documentat, pentru că aveți la bază, sau ca 
anexă, în prima anexă aveți raportul de evaluare a unui evaluator așa cum 
spune Codul administrativ și dacă ați văzut, cu siguranță ați văzut, că 
evaluatorul a folosit o serie de metode de evaluare pe care le-a aplicat și le 
cunoaște! Și în funcție de acești parametri și metoda de evaluare aplicată a 
rezultat această valoare de 5,1 euro pe mp pe lună! Deci nu am făcut-o așa 
pur și simplu, ci folosind niște parametri și metode de evaluare care se 
uzitează în evaluarea de acest gen! 
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Dl Săbău Gheorghe: Auziți! Dumneavoastră credeți că cineva crede, că 
putem să închiriem cu 80 de Euro în „buricul târgului” suprafața aceasta de 
17 metri chiar pentru birouri! În alte condiții unde se închiriază și cu 100- 200 
euro! Noi îl dăm așa gratis? 

Dl Blaga Radu: Deci vreau să vă spun că aceasta este conform 
procedurii si conform legii! Este valoarea minimă …, 

Dl Săbău Gheorghe: Lăsați că știm noi astea! O să faceți un caiet de 
sarcini și o să participe și o să câștige licitația cine trebuie! 

Dl Blaga Radu: Deci este valoarea minimă! 
Dl Săbău Gheorghe: Vi se pare mult 10 euro/mp? 
Dl Blaga Radu: Păi eu vă spun, nu că e mult s-au puțin! M-am exprimat 

vis a vis de cum s-a ajuns la valoare aceea de 5,1 mp! 
Dl Săbău Gheorghe: Păi cum ați vrut dumneavoastră probabil! Doar nu 

suntem tâmpiți! 
Dl Blaga Radu: Este un evaluator avizat, autorizat A.N.E.V.A.R.! Deci? 
Dl Cionca Iustin: Dacă mai sunt intervenții? 
Dl Pârv Mihai: Bună ziua! Chiar în raportul de evaluare, cel care a făcut 

evaluarea spune ..., ne pune o ofertă în care un spațiu de 94 de mp se 
închiriază cu 1.000 de euro! 

Dl Blaga Radu: Da este! Dar aceea este analiza care a făcut-o 
evaluatorul ..., 

Dl Pârv Mihai: Analiza da! Deci asta înseamnă 11 euro/mp! 
Dl Blaga Radu: Da! Dar mai sunt alți parametrii acolo de care trebuie să 

tină seamă! De acces, de dotări, de suprafețe, mă rog, nu este tot una dacă 
este la parter sau la etaj și dotările în special! Accesul ..., 

Dl Cionca Iustin: Numai o secundă! Noi vrem să facem bani mulți! Da? 
Ce riscăm dacă acceptăm amendamentul domnului Săbău? Că mai facem 
încă odată licitația că nu a venit nimeni! Eu sunt de acord să susțin 
amendamentul domnului Săbău să îl închiriem cât mai scump! Sunt alte 
opinii? 

Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Corect. 
Dl Cionca Iustin: Cine este de acord cu amendamentul domnului 

Săbău? 29 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian, 
Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni.) Împotrivă -. Abțineri -. Faceți 
licitația și vedem! Acum supunem la vot proiectul cu amendamentul inclus! 
Cine este pentru? 29 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
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Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan 
Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon 
Daniel, Țolea Adrian, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni.) 
Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 185/2020 privind închirierea unui spaţiu în 
suprafaţă de 17,25 mp din cadrul imobilului situat în municipiul Arad, Bd. 
Revoluţiei, nr. 81, parter. 

 
 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri achiziţionate în 

cadrul proiectelor ROHU „Prevenirea şi monitorizarea bolilor infecţioase şi a 
infecţiilor intraspitaliceşti în Arad, Mako şi Hódmezővásárhely” şi ROHU 72 
„Reţea transfrontalieră pentru îmbunătăţirea capacităţii de răspuns şi a 
managementului riscurilor în situaţii de urgenţă” ca fiind de interes public 
judeţean şi constituirea dreptului de administrare al Spitalului Clinic Judeţean 
de Urgenţă Arad asupra acestora. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri 

achiziţionate în cadrul proiectelor ROHU „Prevenirea şi monitorizarea bolilor 
infecţioase şi a infecţiilor intraspitaliceşti în Arad, Mako şi Hódmezővásárhely” 
şi ROHU 72 „Reţea transfrontalieră pentru îmbunătăţirea capacităţii de 
răspuns şi a managementului riscurilor în situaţii de urgenţă” ca fiind de 
interes public judeţean şi constituirea dreptului de administrare al Spitalului 
Clinic Judeţean de Urgenţă Arad asupra acestora. Dacă sunt intervenții? Nu 
sunt. Cine este pentru? 29 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan 
Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon 
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Daniel, Țolea Adrian, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni.) 
Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 186/2020 privind declararea unor bunuri 
achiziţionate în cadrul proiectelor ROHU „Prevenirea şi monitorizarea bolilor 
infecţioase şi a infecţiilor intraspitaliceşti în Arad, Mako şi Hódmezővásárhely” 
şi ROHU 72 „Reţea transfrontalieră pentru îmbunătăţirea capacităţii de 
răspuns şi a managementului riscurilor în situaţii de urgenţă” ca fiind de 
interes public judeţean şi constituirea dreptului de administrare al Spitalului 
Clinic Judeţean de Urgenţă Arad asupra acestora. 

 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Judeţean Arad nr. 151/29.05.2020 privind aprobarea proiectului 
„Echipamente medicale de protecție pentru centrele sociale rezidențiale din 
județul Arad, în contextul pandemiei COVID-19”. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea 

Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 151/29.05.2020 privind aprobarea 
proiectului „Echipamente medicale de protecție pentru centrele sociale 
rezidențiale din județul Arad, în contextul pandemiei COVID-19”. Dacă sunt 
intervenții? Vă rog domnul Gligor! 

Dl Gligor Ioan: Domnule președinte aș dori să (neinteligibil) furnizorii de 
aceste materiale?  

Dl Cionca Iustin: Furnizorii de materiale! 
Dl Gligor Ioan: Furnizorii de materiale și cum s-a desfășurat în 

continuare achiziția? Dacă a fost atribuire directă, dacă a fost o licitație, dacă 
au fost oferte și cum s-a procedat? 

Dna Chiricheu Gabriela: Bună ziua! Deci proiectul este depus în 
parteneriat. Această parte la care vă referiți este de la D.G.A.S.P.C. Arad! Nu 
am înțeles de ce doamna director nu este prezentă! Însă vă pot spune cine 
sunt furnizorii! I-am primit acum! S.C. Top Difender S.R.L., Gadget Depot, 
Selgros Cash &Carry, Corporation Rom, Super Ball, Man Protection, Lexus 
Publicitate, deci bucată cu bucată ..., 

Dl Gligor Ioan: Rugămintea mea este dacă puteți să ne puneți lista la 
dispoziție! 
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Dna Chiricheu Gabriela: Vă pot pune lista la dispoziție, așa cum vi le-
am pus și pe celelalte! 

Dl Gligor Ioan: Vă mulțumesc frumos! 
Dna Chiricheu Gabriela: Sunt proceduri de atribuire directă. Pentru 

acest proiect care a presupus doar echipamente de protecție individuală și 
dezinfectanți achiziționați în perioada de maximă, de urgență, și în perioada 
în care numărul era foarte mare s-a mers efectiv pe cumpărat direct! Nu e o 
problemă, e eligibili iar sumele sunt foarte mici! Proiectul din partea 
D.G.A.S.P.C. mai conține o achiziție viitoare pentru asigurarea pe trei luni de 
zile a necesarului de dezinfectanți și materiale care va urma procedura 
conform valorii, probabil o cerere de ofertă procedură simplificată. 

Dl Săbău Gheorghe: Probabil licitație. Nu? 
Dl Cionca Iustin: Poftiți? 
Dna Chiricheu Gabriela: La 300.000 lei nu e licitație! 
Dl Săbău Gheorghe: Normal. 
Dna Chiricheu Gabriela: Procedura simplificată este ca o licitație doar 

că termenele sunt mai scurte! 
Dl Gligor Ioan: Mulțumim aș dori doar să ne puneți la dispoziție lista cu 

furnizori! 
Dna Chiricheu Gabriela: Este procedura D.G.A.S.A.P.C.-ului nu a 

Consiliului Județean! Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Rămâneți puțin! Dacă mai sunt alte întrebări legat de 

acest subiect?  
Dl Gligor Ioan: Nu! Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Nu sunt. Cine este pentru? 29 voturi pentru (Cionca 

Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv 
Mihai, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Remețan Florin, 
Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius, Stan 
Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian, Ulici Ion și Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni.) Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 187/2020 pentru modificarea și completarea 
Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 151/29.05.2020 privind aprobarea 
proiectului „Echipamente medicale de protecție pentru centrele sociale 
rezidențiale din județul Arad, în contextul pandemiei COVID-19”. 
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Punctul 12 
Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Judeţean Arad nr. 163/29.05.2020 privind aprobarea proiectului 
„Creșterea capacității de gestionare a crizei sanitare COVID-19 la Spitalul 
Clinic Județean de Urgență Arad”. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea 

Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 163/29.05.2020 privind aprobarea 
proiectului „Creșterea capacității de gestionare a crizei sanitare COVID-19 la 
Spitalul Clinic Județean de Urgență Arad”. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
Cine este pentru? 29 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan 
Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon 
Daniel, Țolea Adrian, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni.) 
Împotrivă -. Abțineri -. Mulțumesc! 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 188/2020 pentru modificarea și completarea 
Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 163/29.05.2020 privind aprobarea 
proiectului „Creșterea capacității de gestionare a crizei sanitare COVID-19 la 
Spitalul Clinic Județean de Urgență Arad”. 

 
 
Punctul 13 
Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării de servicii sociale 

pentru persoane adulte cu handicap. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării de 

servicii sociale pentru persoane adulte cu handicap. Dacă sunt intervenții? Nu 
sunt. Cine este pentru? 29 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi 
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Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan 
Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon 
Daniel, Țolea Adrian, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni.) 
Împotrivă -. Abțineri -. Mulțumesc! 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 189/2020 privind aprobarea contractării de servicii 
sociale pentru persoane adulte cu handicap. 

 
 
Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind modificarea arondării Comunei Almaș de la 

Serviciul Public Comunitar Local de Evidență a Persoanelor al Orașului Sebiș 
la Serviciul Public Comunitar Local de Evidență a Persoanelor al Comunei 
Gurahonț. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind modificarea arondării 

Comunei Almaș de la Serviciul Public Comunitar Local de Evidență a 
Persoanelor al Orașului Sebiș la Serviciul Public Comunitar Local de 
Evidență a Persoanelor al Comunei Gurahonț. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
Cine este pentru? 29 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan 
Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon 
Daniel, Țolea Adrian, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni.) 
Împotrivă -. Abțineri -. Mulțumesc! 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 190/2020 privind modificarea arondării Comunei 
Almaș de la Serviciul Public Comunitar Local de Evidență a Persoanelor al 
Orașului Sebiș la Serviciul Public Comunitar Local de Evidență a Persoanelor 
al Comunei Gurahonț. 
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Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme pentru 

activitățile specifice desfășurate de către Direcția Județeană de Evidență a 
Persoanelor Arad. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de 

autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către Direcția 
Județeană de Evidență a Persoanelor Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
Cine este pentru? 29 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan 
Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon 
Daniel, Țolea Adrian, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni.) 
Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 191/2020 privind aprobarea numărului de 
autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către Direcția 
Județeană de Evidență a Persoanelor Arad. 

 
 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme pentru 

activitățile specifice desfășurate de către Direcția Generală de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Arad. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de 

autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către Direcția 
Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad. Dacă sunt 
intervenții? 

Dl Săbău Gheorghe: Aș vrea să știu dacă este cineva de la Direcția 
Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad? 

Dl Cionca Iustin: Nu este nimeni? 
Dl Săbău Gheorghe: Vedeți domnul președinte cum vă ascultă! Șefii de 

instituții nu ne onorează cu prezența! Așa de ..., 
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Dna Lupu Silvana: Pe directorii pentru proiectele cu autoturismele i-am 
rugat eu nefiind probleme în Comisii să nu vină la plen pentru a nu fi prea 
mulți în sală!  

Dl Săbău Gheorghe: (neinteligibil) 
Dna Lupu Silvana: Au fost în Comisii toți și nu au fost probleme! Pentru 

a nu fi atât de mulți în sală eu i-am rugat pe cei cu autoturismele să nu vină!  
Dl Săbău Gheorghe: (neinteligibil) autoturisme? 
Dna Lupu Silvana: Ați avizat în Comisii fără probleme! 
Dl Săbău Gheorghe: Probabil că am avea de întrebat ceva în plus, dar 

mă rog!  
Dl Cionca Iustin: Domnul Săbău, pentru dumneavoastră, având în 

vedere că sunteți pecican de al meu o să o chem pe doamna Stark după 
ședință la mine în birou și ...., 

Dl Săbău Gheorghe: Să scrieți acolo când îi convocați ca toți directorii 
.., 

Dl Cionca Iustin: Nu eu îi convoc! 
Dl Săbău Gheorghe: ..., să vină când au proiecte pe ordinea de zi!  
Dl Cionca Iustin: Așa le-am spus! Doar că suntem totuși într-o situație 

în care doamna secretar încearcă să reducă numărul celor prezenți ca să vă 
putem proteja pe cei care sunteți aici! Există o situație de alertă și ați văzut că 
uneori nu vă invit nici pe dumneavoastră! Dacă este o ședință ușoară o 
facem on-line ca să nu vă punem în pericol! 

Dl Săbău Gheorghe: Nu numai că o facem on-line dar ne mai și blocați 
pe unii! Nu reușim să ne conectăm! 

Dl Cionca Iustin: Nu aveți internet! 
Dl Săbău Gheorghe: Da! Da!  
Dl Cionca Iustin: Păi uitați-vă că toți colegii dumneavoastră au reușit 

doar dumneavoastră nu ați reușit! 
Dl Săbău Gheorghe: Nu toți colegii! Nici ai dumneavoastră nu au reușit 

toți! 
Dl Cionca Iustin: Nu! Ce să spun! Îmi pare rău! Cine este pentru punctul 

16? 29 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian, 
Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni.) Împotrivă -. Abțineri -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 192/2020 hotărâre privind aprobarea numărului 
de autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către Direcția 
Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad 

 
 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme pentru 

activitățile specifice desfășurate de către Complexul Muzeal Arad. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de 

autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către Complexul 
Muzeal Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 29 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, 
Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian, Ulici Ion și 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni.) Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 193/2020 privind aprobarea numărului de 
autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către Complexul 
Muzeal Arad. 

 
 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme pentru 

activitățile specifice desfășurate de către Centrul Cultural Județean Arad. 
 
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de 

autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către Centrul Cultural 
Județean Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 29 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
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Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, 
Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian, Ulici Ion și 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni.) Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 194/2020 privind aprobarea numărului de 
autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către Centrul Cultural 
Județean Arad. 

 
 
Punctul 19 
Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme pentru 

activitățile specifice desfășurate de către Direcția Publică de Pază Arad. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de 

autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către Direcția Publică 
de Pază Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 29 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, 
Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian, Ulici Ion și 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni.) Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 195/2020 privind aprobarea numărului de 
autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către Direcția Publică 
de Pază Arad. 
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Punctul 20 
Proiect de hotărâre privind aprobarea publicării în Jurnalul Oficial al 

Uniunii Europene a intenției de atribuire, prin procedură competitivă, a 
contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de transport rutier 
județean de persoane, prin curse regulate, la nivelul județului Arad. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea publicării în 

Jurnalul Oficial al Uniunii Europene a intenției de atribuire, prin procedură 
competitivă, a contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de 
transport rutier județean de persoane, prin curse regulate, la nivelul județului 
Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 29 voturi pentru 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, 
Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Remețan 
Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Sulincean 
Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian, Ulici Ion și Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni.) Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 196/2020 privind aprobarea publicării în Jurnalul 
Oficial al Uniunii Europene a intenției de atribuire, prin procedură competitivă, 
a contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de transport rutier 
județean de persoane, prin curse regulate, la nivelul județului Arad. 

 
 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului cotizației Județului 

Arad pe anul 2020 la bugetul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Apă 
Canalizare Județul Arad. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului 

cotizației Județului Arad pe anul 2020 la bugetul Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară Apă Canalizare Județul Arad. Dacă sunt intervenții? 

Dl Remețan Florin: Nu votez! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Remețan nu votează! Doriți să interveniți?  
Dl Pârv Mihai: Da! 
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Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Pârv Mihai: Aș avea și eu câteva întrebări, referitor la A.D.I. Apă 

Canal! Care ar fi stadiul proiectului? 
Dl Cionca Iustin: Dacă sunteți de acord, le trecem la diverse! 
Dl Pârv Mihai: Da, dar și pentru buget mai am câteva clarificări! 
Dl Cionca Iustin: Bun dar noi discutăm acum ..., haideți că sunteți mai 

nou în Consiliu și vreau să vă explic care este procedura! 
Dl Pârv Mihai: Da. 
Dl Cionca Iustin: Noi discutăm concret acum despre cuantumul 

cotizației! Dacă avem ceva probleme legate de acest aspect îl discutăm 
acum! Dacă nu la diverse când va fi ultimul punct vă înscrieți la cuvânt și 
discutăm absolut tot! 

Dl Pârv Mihai: Ok! 
Dl Cionca Iustin: De acord? 
Dl Pârv Mihai: Bine. 
Dl Cionca Iustin: Deci de cuantum aveți ceva întrebări sau? 
Dl Pârv Mihai: Nu. 
Dl Cionca Iustin: Nu. Dacă sunt alte intervenții? Nu sunt. Cine este 

pentru? Împotrivă? Cât? 
Dna Neamțiu Cristina: 9 voturi împotrivă! 
Dl Cionca Iustin: Să îmi spuneți care puncte nu au trecut, să știu! 

Acesta trecut. Da? 
Dna Glogovicean Doina: A trecut. 
Dl Cionca Iustin: Bine. 19 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 

Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero 
Tamas, Plaveţi Ioan, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Stan 
Simona-Lucia, Țolea Adrian, Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă 9 voturi 
(Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, 
Pop Alin, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius și Trifon Daniel). Abțineri -. 

 
 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 197/2020 privind aprobarea cuantumului cotizației 
Județului Arad pe anul 2020 la bugetul Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară Apă Canalizare Județul Arad. 
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Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind avizarea Planului de acțiune pe anul 2020 al 

serviciilor sociale administrate și finanțate din bugetul Unității Administrativ-
Teritoriale Comuna Felnac, Județul Arad. 

 
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind avizarea Planului de 

acțiune pe anul 2020 al serviciilor sociale administrate și finanțate din bugetul 
Unității Administrativ-Teritoriale Comuna Felnac, Județul Arad. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 29 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero 
Tamas, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-
Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni.) Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 198/2020 privind avizarea Planului de acțiune pe 
anul 2020 al serviciilor sociale administrate și finanțate din bugetul Unității 
Administrativ-Teritoriale Comuna Felnac, Județul Arad. 

 
 
Punctul 23 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data 
de 23/24 iulie 2020. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în 
Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad 
S.A. din data de 23/24 iulie 2020. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este 
pentru?  

Dna Neamțiu Cristina: Domnul Purcaru aș vrea să văd și votul 
dumneavoastră pentru că nu îl văd de aici! Sunteți pentru sau ..., 
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Dl Purcaru Mircea: „Pentru” 
Dl Cionca Iustin: 19 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 

Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Plaveţi Ioan, Purcaru 
Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Țolea Adrian, Ulici Ion și Urzică Cristian) Împotrivă?  

Dl Pero Tamas: Doar puțin domnul președinte! Eu mă abțin! Nu ați 
întrebat de abținere! 

Dl Cionca Iustin: Nu am întrebat de abținere! Mă scuzați! Abțineri? 1 vot 
(Pero Tamas). 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 199/2020 privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data 
de 23/24 iulie 2020 

 
 
Dl Cionca Iustin: Domnul Săbău mă derutați a doua oară cu 

comentariile dumneavoastră! Vă rog să vă abțineți până la diverse! 
Dl Moţ Petru: Domnul președinte să se abțină în sensul de la vot. sau a 

acționa în viitor? 
Dl Cionca Iustin: De la comentarii. 
Dl Moţ Petru: Am înțeles. 
Dl Cionca Iustin: Nu am fost clar? 
Dl Moţ Petru: Nu știu! Nu am fost sigur! 
Dl Cionca Iustin: Da! M-a întrerupt în timpul votului și am uitat să întreb 

de abținere! Noroc cu domnul Pero care este foarte vigilent! 
Dna Neamțiu Cristina: Domnul Pero este singurul cu abținere! 
 
 
Punctul 24 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Transport Public S.A. 
din data de 24/27 iulie 2020. 
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 
special reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în 
Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Transport 
Public S.A. din data de 24/27 iulie 2020. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine 
este pentru? 19 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Plaveţi Ioan, Purcaru 
Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Țolea Adrian, Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă? 9 voturi (Gligor 
Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pop Alin, 
Săbău Gheorghe, Sulincean Marius și Trifon Daniel). Abțineri? 1 vot (Pero 
Tamas). 
 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 200/2020 privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Transport Public S.A. 
din data de 24/27 iulie 2020. 

 
 
Punctul 25 
Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului 

Județean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului 
bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de 
dezvoltare în anul 2020. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al 

Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea 
utilizării excedentului bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea 
cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2020. Dacă sunt intervenții? Nu 
sunt. Cine este pentru? 29 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan 
Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon 
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Daniel, Țolea Adrian, Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă -. Abțineri -. 
Domnul Gligor! Domnul Purcaru este „Pentru”! Nu ați înțeles? 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 201/2020 pentru modificarea art. 1 al Hotărârii 
Consiliului Județean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării 
excedentului bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea cheltuielilor 
secțiunii de dezvoltare în anul 2020. 

 
 
Punctul 26 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi 

cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 

general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 29 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru,  Pârv Mihai, Pero 
Tamas, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-
Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian, Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă -. 
Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 202/2020 privind rectificarea bugetului general de 
venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020. 

 
 
Punctul 27 
Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării unor linii de gardă în 

cadrul Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării unor 
linii de gardă în cadrul Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. Dacă sunt 
intervenții? Domnul Gligor! 

Dl Gligor Ioan: Am rugămintea să îmi spuneți dacă aceste funcții vor fi 
permanente, care se înființează în statul de organizare, sau sunt doar pe 
perioada (neinteligibil) și atunci cum sunt prevăzute? 

Dl Cionca Iustin: Domnul Plaveți vă rog să clarificați! 
Plaveţi Ioan: Liniile acestea se desfășoară pe perioada de stare de 

urgență respectiv stare de alertă. Ele vor înceta o dată cu încetarea stării de 
alertă! 

Dl Gligor Ioan: Am înțeles dar la punctul următor noi suplimentăm niște 
funcții în statul de funcții! 

Dl Plaveţi Ioan: Discutăm acolo! 
Dl Gligor Ioan: Și tocmai că punctul acesta are legătură cu punctul 

următor! 
Dl Plaveţi Ioan: Are. 
Dl Gligor Ioan: Altfel nu aveți cum să le ..., 
Dl Plaveţi Ioan: Da. 
Dl Gligor Ioan: ..., să faceți linia de gardă dacă nu aveți punctul următor! 

Dacă nu aveți funcțiile prevăzute!  
Dl Plaveţi Ioan: Absolut! 
Dl Gligor Ioan: Veți radia funcțiile din stat sau ce faceți după aceea? 
Dl Plaveţi Ioan: Discutăm la punctul următor! Domnul președinte dacă 

..., 
Dl Gligor Ioan: Nu înțeleg cum faceți! 
Dl Cionca Iustin: Clarificați cu domnul Gligor! 
Dl Plaveţi Ioan: Ok! Doar că trebuie să fac referire la punctul următor 

deoarece are legătură! Punctul următor vizează modificare statului de funcții 
printre care, că sunt mai multe modificări, printre care avem și înființarea unui 
compartiment de boli infecțioase adulți pe locația Spitalului Municipal, care v-
a deservi strict pacienți Covid și pentru viitor, prezent și viitor! Moment în care 
am încetat aceasta activitate acest compartiment și liniile aferente acestor 
secții vor înceta! Personalul care v-a deservi acest compartiment va fi delegat 
din cadrul spitalului deci nu vom face angajări suplimentare! 

Dl Gligor Ioan: Vor fi funcții vacante? Sau cum? Ele vor rămâne în statul 
de organizare? În statul de funcții? Cum va fi? 

Dl Plaveţi Ioan: Atât timp cât este stare de alertă. Deocamdată sunt 
posturi vacante. Ele vor fi ocupate prin delegări din alte sectoare unde 
activitatea este mai redusă, și repet o dată cu încetarea stării de alertă acest 
compartiment își va înceta activitatea! La fel și linia de gardă care este 
înființată, sau propunem a fi înființată, pentru această activitate! 

Dl Cionca Iustin: Nu este clar? 
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Dl Gligor Ioan: Dacă înființăm funcții, dacă le trecem în statul de 
organizare, funcțiile respective rămân. Nu au cum să le radiem ..., 

Dl Plaveţi Ioan: Venim la momentul încetării stări de alertă cu o 
modificare a statului de funcții prin care le eliminăm! Sigur. 

Dl Cionca Iustin: Doamna Crișan, imediat vă dau cuvântul doar să 
înțeleagă domnul Gligor! Că dacă nu înțelege..., 

Dna Crişan Corina-Anka: Dar nu poate să zică ..., 
Dl Cionca Iustin: Vreți să lămuriți dumneavoastră? 
Dna Crişan Corina-Anka: Da este foarte simplu! Linia de gară nu se 

normează cu postul, dragii mei! Linia de gardă se asigură ..., 
Dl Plaveţi Ioan: Pe specialități. 
Dna Crişan Corina-Anka: ..., prin participarea medicilor angajați ai 

Spitalului Județean! 
Dl Cionca Iustin: Dacă ai destui! 
Dna Crişan Corina-Anka: Prin rotație fac gardă! 
Dl Cionca Iustin: Dacă nu ai destui poate să fie și ce spune domnul 

Gligor! 
Dna Crişan Corina-Anka: Există varianta ..., Păi da! Doar pentru gardă! 

Îi dai cuantumul prestației pe care o face în gardă! Dar nu este angajatul 
nostru! Nu mărește numărul de posturi! 

Dl Cionca Iustin: Deci calm! Că nu are de unde să știe domnul Gligor, 
că nu lucră în spital! Întreabă și noi trebuie să-i explicăm! Da? 

Dl Plaveţi Ioan: Da. 
Dl Săbău Gheorghe: Dar la Comisie nu ne-ai spus așa Corina! Ai spus 

doar că sunt temporare și gata! 
Dna Crişan Corina-Anka: Păi temporare.  
Dl Plaveţi Ioan: Așa și sunt! 
Dna Crişan Corina-Anka: Și nici nu presupune număr de posturi 

suplimentare! 
Dl Plaveţi Ioan: Nu ridică alte cheltuieli de personal! Repet! Și liniile de 

gardă de regulă se organizează nu neapărat pe locuri de muncă ci pe 
specialități! Ceea ce înseamnă că medici de pe alte secții pot asigura linia de 
gardă și pe alte secții pe specialități înrudite! Repet! Această activitate se 
desfășoară stric pentru activitatea de Covid, pe stare de urgență respectiv 
stare de alertă! În momentul încetării, aceste activități încetează de drept! 
Domnul Gligor, dacă v-a lămurit, dacă nu pot să o chem și pe doamna 
manager să vă mai spună și dânsa! Eu doresc să plecați lămurit de aici! 

Dl Gligor Ioan: Să fiți convins că așa o să plec! Vă mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Și eu vă mulțumesc! Dacă sunt alte intervenții? 
Dl Săbău Gheorghe: Aș vrea să întreb! Chiar ține și de punctul acesta! 

Pe perioada aceasta a stării de alertă, mă rog, sau cu Covidul acesta, au 
venit infirmiere, asistente medicale, care s-au angajat la Spitalul Județean pe 
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o perioadă determinată! Totuși aceste persoane s-au expus! S-au expus la 
infecții la o grămadă de probleme! Acum când le va expira angajarea aceasta 
pe o perioadă determinată totuși ce facem cu ei? Nu mi se pare normal să 
renunțăm așa la ei! 

Dl Cionca Iustin: Ce zice Parlamentul unde aveți majoritate! Adică 
trebuie ..., 

Dl Săbău Gheorghe: Ce zice Guvernul, nu Parlamentul! 
Dl Cionca Iustin: Guvernul nu poate să spună în afara legii! Aici este 

vorba de modificarea unor legi, că practic dacă s-ar reglementa așa cum au 
anunțat unii politicieni că îi vom ține angajați permanent fără concurs, ai 
încălca totuși o regulă! Vă rog domnul Plaveți! 

Dl Plaveţi Ioan: Domnul coleg am să vă lămuresc! Sigur că în media a 
fost vehiculată păstrarea angajaților în sistemul sanitar care au participat la 
activitatea de Covid! Din păcate Legea 76 este foarte restrictivă, adică 
restrânsă! Face referire la toate structurile Ministerului Sănătății și a unităților 
subordonate direct acesteia! Noi nu suntem în cazul acesta! Dar ca răspuns 
la întrebarea dumneavoastră, conducerea Spitalului Județean a luat 
hotărârea în Comitetul Director pentru anumite posturi și personal aferent 
care au participat strict în sectorul Covid și încă participă, să mai rămână în 
virtutea aplicării celor două Decrete Prezidențiale nr. 195, respectiv nr. 240! 
Iar personalul care nu mai participă la activitatea de Covid din alte sectoare 
care nu sunt zone roșii le va înceta contractul individual de muncă cu data de 
29 iunie. 

Dl Săbău Gheorghe: Nu mi se pare normal! Adică la „război înapoi și la 
plăcinte înainte”! Acum îi dăm pe aceștia afară, aceste femei.., 

Dl Plaveţi Ioan: Vreau să vă învederez faptul că ..., 
Dl Săbău Gheorghe: ..., și să angajăm alți care în perioada respectivă 

au stat bine mersi acasă! 
Dl Plaveţi Ioan: Vreau să vă învederez faptul că și doamna manager 

care este prezentă poate să confirme noi avem și probleme financiare! Ori 
dacă un anumit număr de personal nu mai justifică activitatea pe zona Covid 
este inoportun să-i mai păstrăm! Sigur că aveți dreptate, au fost acolo pe linia 
întâi, au desfășurat activitate, au fost stimulați cu toate drepturile 
suplimentare pe care le-a conferit legea, dar reglementarea legală este cea 
care ne impune! 

Dl Săbău Gheorghe: Cei 500 de Euro i-au primit, care au fost promiși? 
Dl Plaveţi Ioan: Da. Au primit! Sigur că da!  
Dl Săbău Gheorghe: Încă o întrebare!  
Dl Plaveţi Ioan: Și vor primi și pe luna mai! 
Dl Săbău Gheorghe: Mai avem personal medical care încă mai stă la 

hotel? 
Dl Plaveţi Ioan: Nu. Cazarea a fost doar pe starea de urgență! 
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Dl Săbău Gheorghe: Atât! 
Dl Plaveţi Ioan: Da. 
Dl Săbău Gheorghe: Mulțumesc! 
Dl Plaveţi Ioan: Cu plăcere!  
Dl Cionca Iustin: Și ca să închidem subiectul acesta, eu o să vă citesc 

domnul Gligor, câte gărzi sunt și care sunt, că probabil nu ați primit 
materialul! Deci, se aprobă înființarea în cadrul Spitalului Clinic Județean de 
Urgență Arad, în perioada stării de alertă instituită pe teritoriul României a 4 
linii de gardă prevăzute în Anexa numărul 1! Și acum vă citesc Anexa nr. 1! 
Secția Clinică Medicină Internă 2, Secția Clinică ATI 1, Secția clinică ATI 2, 
Compartiment de Boli Infecțioase Adulți! Acum este clar? Aceasta va 
funcționa cât timp va fi situație de alertă, după care va trebui poate să le 
modificăm din nou! Poate ați observat că de câte ori am înființat o linie nouă, 
a trebuit să înființăm o linie de gardă, pentru că nu puteai să duci un pacient 
acolo și să spui că nu lucrează decât 8 ore! Eu trebuie să asigur permanență 
ca acel bolnav să primească asistență! Evident că în unele cazuri este nevoie 
de suplimentare a personalului! Înțeleg că nu în cazul de față!  

Dl Plaveţi Ioan: Nu. 
Dl Cionca Iustin: Nu. Dar în general, dacă ne extindeam când Covidul 

crește atunci crește și cererea de personal! Când se restrânge evident că 
trebuie să disponibilizăm și personalul acestea pentru că nu avem nevoie de 
atât personal. Nu primim fonduri suficiente și atunci facem un deficit pe care 
nu știu cine o să-l asigure!  

Dl Gligor Ioan: Guvernul. 
Dl Cionca Iustin: Dacă mai sunt alte intervenții? Vă rog domnul Moț! 
Dl Moţ Petru: Am o intervenție scurtă sau o întrebare, la Spital până în 

februarie sau până în martie aveam pe zona de infirmiere și asistente deficit 
de personal sau posturi vacante care nu erau încadrate? Și dacă da, cam în 
ce procent, sau dacă mi se poate preciza un număr? Și dacă având acest 
deficit, dacă există, întreb nu știu! Nu ne-am putea gândi pe viitor ca aceste 
personae care au fost încadrate pe astfel de posturi în această perioadă, să 
le preluăm în organigrama obișnuită ca să avem schemă cât mai complect 
populate! 

Dl Cionca Iustin: Deci domnul Moț, vă răspund eu așa politic! Să nu 
intrăm în alte discuții! În organigrama spitalului conform legii sau legilor, ar 
trebui să avem angajați peste 2.400. Din păcate datorită resurselor limitate 
pentru că Guvernul pe care dumneavoastră îl susțineți a majorat și bine a 
făcut salariile personalului medical, însă a uitat să ne dea și banii, noi suntem 
în imposibilitatea de a face angajări așa cum ne cere legea pentru că nu 
avem de unde să-i plătim! Și atunci aparatul nostru până a apărut Pandemia 
Covid a fost în jur de la 2.100 cu o creștere în actualul mandat de aproximativ 
370 de persoane! Deci noi pe măsură ce m putut să angajăm am încercat să 
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respectăm legea și să angajăm persoane, mai ales personal medical! Noi 
suntem deficitari la TESA și vedeți că și acolo avem nevoie! Avem nevoie de 
ingineri pentru investițiile care vor veni, de economiști, de ingineri, oameni la 
achiziții ș.a.m.d. acolo unde suntem descoperiți! Dar nici nu poți să faci 
excedentul acesta foarte mare! Să tot vi să spui domnule dați pe datorie, 
pentru că noi deja am ajuns cu cuantumul salariilor din totalul veniturilor ne 
apropiem de 90%. Păi din 10% este evident că nu mai ai cum să te încadrez 
cu toate celelalte cheltuieli ale spitalului! În orice manual de management 
sanitar, o să vedeți, noi ar trebui să fim undeva la 70% cu ponderea salariilor 
din total venituri! Și dacă nu se găsește un mecanism de finanțare corect în 
care Spitalul să trebuiască, adică să își acopere toate veniturile și să poată 
plăti 2.400 cât ar trebui să fie numărul de angajați, nu vom putea face 
angajări pentru că nu aveam cu ce să-i plătim! Cam aceasta este situația 
astăzi a Spitalului! Nu este neapărat a personalului care lucrează acolo! Este 
o situație generată de politic care trebuie rezolvată tot de politic! 

Dl Moţ Petru: Da. Teoretic am înțeles răspunsul dumneavoastră  
Dl Cionca Iustin: Doriți tehnic? 
Dl Moţ Petru: Tehnic am să mai întreb la viitoarele Comisii! 
Dl Cionca Iustin: Nu sunt bani pentru salarii! Da? Cu ce le facem un 

bine dacă îi angajăm și nu le dăm salarii? 
Dl Moţ Petru: Eu mă bucur că dumneavoastră salutați mărirea salariilor 

medicilor, și mai înțeleg un lucru din răspunsul dumneavoastră, și anume că 
convins fiind că dumneavoastră când ați fost la București săptămânile trecute 
cu probleme ale Aradului, ați ridicat și această chestiune de finanțare a 
salariilor angajaților de la Spital, și probabil că ați primit un răspuns negativ! 
Asta este! Vă rugăm să mai încercați și la întâlnirile viitoare! Mulțumim 
frumos! 

Dl Cionca Iustin: Nu știu de unde vă trageți concluziile, dar vă las așa 
că..., 

Dl Moţ Petru: O logică la ceea ce mi-ați răspuns! 
Dl Cionca Iustin: Dumneavoastră ați auzit ce am vorbit eu cu premierul? 

În fine. Nu vreau să intru în polemică cu dumneavoastră! V-am dat un 
răspuns. Dacă mai sunt alte intervenții? Nu mai sunt. Cine este pentru? 29 
voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian, 
Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă -. Abțineri -. Mulțumesc! 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 203/2020 Proiect de hotărâre privind aprobarea 
înființării unor linii de gardă în cadrul Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă 
Arad. 

 
 
Punctul 28 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de 

funcții pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad ca urmare a 
reorganizării. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și 

a statului de funcții pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad ca 
urmare a reorganizării. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 29 
voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Remețan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Sulincean Marius, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian, 
Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 204/2020 Proiect de hotărâre privind aprobarea 
organigramei și a statului de funcții pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă 
Arad ca urmare a reorganizării. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Înainte de a trece la punctul diverse, vreau să întreb 

încă o data Staful, în afară de drumul Târnova mai există vreun proiect care 
nu a trecut? 

Dna Lupu Silvana: Nu. 
Dl Cionca Iustin: Și dați-mi voie să întreb colegii de la PSD-ALDE, mă 

rog, ce a mai rămas din ALDE! 
Dl Gligor Ioan: Da de ce îi jigniți? 
Dl Cionca Iustin: Cum vedeți dumneavoastră ..., 
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Dl Săbău Gheorghe: (neinteligibil) 
Dl Cionca Iustin: Nu. Pentru că domnul Purcaru nu știu dacă mai este la 

ALDE! Dar eu cred că nu mai este! 
Dl Gligor Ioan: nu mai ești la ALDE? 
Dl Cionca Iustin: Bine eu puteam să zic și ce a mai rămas din PSD, 

dacă eram malițios, dar eu am vorbit foarte serios! Eu vă întreb dacă sunteți 
conștienți că dacă dumneavoastră vă abțineți noi nu putem să ne facem 
treaba? Și sunteți și dumneavoastră într-o situație ciudată pentru că ne-ați dat 
mandat să cheltuim niște bani pentru a face o documentație tehnică pentru 
acest drum județean dar nu îmi dați mandat de transfer al proprietății ca să 
îmi fac treaba! Și atunci vă întreb în calitate de executiv, ca șef al 
executivului, ce fac? Renunțăm să mai facem DALI-ul acesta? Eu nu pot să 
îmi îndeplinesc activitatea din cauza votului dumneavoastră!  

Dl Gligor Ioan: Faceți ce vreți! 
Dl Cionca Iustin: Păi nu că faceți ce vreți că dumneavoastră ați venit 

aici pe vot de la oameni! Oameni de la Târnova vă întreabă dacă mai faceți 
drumul acest! Dacă nu varianta doi ar fi ca pe următoarea ședință să venim și 
să vă propunem trecerea drumului de la Județ la Comună și să îl facă ei, că 
eu nu am altă variantă! Ori ne dați posibilitatea să avem teren destul să-l 
transformăm în drum județean, ori îl dăm înapoi și îl lăsăm să îl facă comunal 
mai îngust și să-l întrețină ei! Nu am altă variantă! 

Dl Gligor Ioan: Ar mai fi o variantă! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog domnul Gligor! 
Dl Gligor Ioan: Mai există o variantă! Să ne oferiți date tehnice concrete! 

Dacă este pe lungimea tronsonului respectiv, dacă e un lot sau... 
Dl Cionca Iustin: Deci dumneavoastră v-ați abținut pentru că nu aveți 

asta? 
Dl Gligor Ioan: Și pentru asta. 
Dl Cionca Iustin: Pentru mine este suficient! Înseamnă că dacă aparatul 

tehnic vine și clarifică aspectul acesta, data viitoare putem continua.., 
Dl Gligor Ioan: Ar fi normal să fim informați! 
Dl Pârv Mihai: Am și eu o întrebare! Consiliul Local Târnova a aprobat? 

Avem hotărâre în acest sens? 
Dna Lupu Silvana: Întâi trebuie să solicităm noi, după care dau 

transferul! Dar de principiu au fost de acord să-l transfere! Dar nu au 
hotărâre! Hotărârea trebuie dată.., 

Dl Pârv Mihai: Avem ceva în scris? 
Dna Lupu Silvana: Da. 
Dl Cionca Iustin: Bun! Ascultați-mă! Nici nu cred că este greu de gândit, 

de anticipat! Ce credeți dumneavoastră? Ar vrea să-l facă singur drum 
comunal sau să ni-l lase nouă să-l facem drum județean? 

Dl Gligor Ioan: Păi eu să știu ce vrea să facă domnul primar! 
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Dl Cionca Iustin: Păi l-au cerut pentru că aveau finanțare pe AFIR și nu 
ați fost de acord! Acum când vrem să-l facem nu sunteți de acord să-l facem 
nici noi! Chiar nu vă mai înțeleg! Dar dacă este ceea ce spuneți 
dumneavoastră că trebuie clarificat de tehnic, am aici o cerere, zice doamna 
secretar pe care dați-mi voie să o citesc! Către Consiliul Județean Arad, 
direcției ...., domnul Săbău ascultați că pentru dumneavoastră citesc! 

Dl Săbău Gheorghe: Pentru mine! 
Dl Cionca Iustin: Da! 
Dl Săbău Gheorghe: Ok! Vă ascult! 
Dl Gligor Ioan: Normal. 
Dl Cionca Iustin: Către Direcția Tehnică-Investiții, Serviciul 

Administrarea Domeniului Public şi Privat. Având în vedere adresa nr. 
12.050/29.05.2020 înregistrată la Primăria Comunei Târnova, cu numărul de 
mai sus, cu privire la C.F. 313378, în suprafața de 4.910 mp situat pe 
teritoriul U.A.T Târnova, în urma discuțiilor avute cu membrii Consiliului Local, 
vă comunicăm ca pozitiv acordul nostru de principiu cu privire la aprobarea 
trecerii terenului din domeniul public al Comunei Târnova în domeniul public 
al Județului Arad. Este Ok? Vă mulțumește răspunsul? Domnul consilier, ați 
pus întrebarea dacă sunt de acord! 

Dl Pârv Mihai: Dar trebuie să primim și datele tehnice! 
Dl Cionca Iustin: Da am înțeles asta, dar acum dumneavoastră ați 

ridicat o problemă, iar domnul Gligor altă problemă! Eu v-am răspuns 
dumneavoastră! Este în regulă?  

Dl Pârv Mihai: Este în regulă. 
Dl Cionca Iustin: În regulă. Domnul Gligor, atunci o punem pe ședința 

următoare, cu rugămintea ..., Imediat! Stați să-i răspund domnului Gligor! 
Puțin respect între colegi, vă rog! 

Dl Lucaci Cornel: Nu am spus nimic! 
Dl Cionca Iustin: Deci prima dată domnul Gligor și după aceea 

dumneavoastră! S-a înscris primul. Da. Ați înțeles?  
Dl Gligor Ioan: Foarte bine! 
Dl Cionca Iustin: Luna viitoare, probabil pe ședința ordinară, sau dacă 

avem extraordinară, putem să îl introducem și pe aceasta! Rog tehnicul să fie 
mai ..., 

Dl Moț Petru: Diligent. 
Dl Cionca Iustin: ..., mai explicit în rapoartele pe care le face! Da? Și să 

fie aici să își susțină proiectele!  
Dl Săbău Gheorghe: În primul rând! 
Dl Cionca Iustin: Dumneavoastră vreți să interveniți domnul Moț? 
Dl Moț Petru: Nu. Aștept. 
Dl Cionca Iustin: Atunci o să vă rog să vă închideți microfonul și să-l 

lăsați pe domnul Lucaci! 



39 

 

Dl Moț Petru: Da. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog domnul Lucaci! 
Dl Lucaci Cornel-Ștefan: Eu am înțeles din ceea ce ne-ați citit 

dumneavoastră mai înainte că consultarea consilierilor din Comuna Târnova, 
nu știu în ce bază s-a făcut, dar în clin să cred sau așa am înțeles din ceea 
ce ne-ați spus dumneavoastră aici, că nu este un proiect de hotărâre, nu este 
o hotărâre.. 

Dl Cionca Iustin: Nu. Este un aviz de principiu! 
Dl Lucaci Cornel-Ștefan: ..., doar o consultare între consilieri! Care 

consilieri? Cum? Există niște detalii? O consultare înseamnă și cu doi sau trei 
consilier! Întreb! 

Dl Cionca Iustin: Am înțeles. Domnul Lucaci, este o adresă oficială a 
primarului localității! Nu am fost de față! Presupun totuși că s-a consultat cu 
tot Consiliul Local! Și oricum nu are nicio valoare pentru că este un aviz de 
principiu! După ce noi dăm această hotărâre urmează să se dea o hotărâre 
cu majoritatea calificată cerută de lege! Până la urmă hotărârea noastră nu 
produce efecte juridice dacă nu este însoțită de hotărârea Consiliului Local! 
Trebuie să fie un acord de voință între părți! 

Dl Gligor Ioan: Corect! 
Dl Lucaci Cornel-Ștefan: Am înțeles foarte bine, dar nu întâmplător am 

făcut interpelarea aceasta, pentru că acolo la Târnova sunt antecedente cu 
grămada! Referitor la drumul acesta, intru puțin în miezul problemei, acest 
drum s-a făcut de foarte multe ori! Acum, că el nu a rezistat, că a fost 
recepționat cum a fost, nu vrea să fac eu aici afirmații gratuite, dar am înțeles 
bunăvoința dumneavoastră de a-l prelua și de a sprijini situația de acolo! 

Dl Cionca Iustin: Păi nu am variante! Data trecută ați votat împotrivă 
să..., 

Dl Lucaci Cornel-Ștefan: Dar..., 
Dl Cionca Iustin: Să-l transferăm comunității care a cerut să îl facă pe 

banii ei! 
Dl Lucaci Cornel-Ștefan: Dar o  Comună ca și Târnova care de la 

Revoluție și până acum nu a reușit să își facă într-un fel sau altul cu fonduri 
proprii, cu fonduri guvernamentale, cu fonduri europene, să-și facă drumurile 
acestea, să mă scuzați! 

Dl Cionca Iustin: Știți vreo comună care și-a făcut toate drumurile? 
Dl Lucaci Cornel-Ștefan: Vorbesc despre Comuna Târnova! 
Dl Cionca Iustin: Iar eu vorbesc despre celelalte localități! 
Dl Lucaci Cornel-Ștefan: Acolo nu s-a făcut aproape nimic de la 

Revoluție și până acum! 
Dl Cionca Iustin: Asta este părerea dumneavoastră! 
Dl Lucaci Cornel-Ștefan: Păi nu e părerea mea doar! 
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Dl Cionca Iustin: Dacă o întrebați pe doamna Simona Stan, o să vă 
spună câte s-au făcut! 

Dl Lucaci Cornel-Ștefan: Exact așa cum este doamna Simona Stan din 
zonă, așa sunt și eu din zonă! Știm amândoi! Doar că dacă interpretăm din 
punct de vedere politic este clar că nu putem fi de acord! 

Dl Cionca Iustin: Stați puțin! Dumneavoastră spuneți că nu s-a făcut 
nimic! Da? 

Dl Lucaci Cornel-Ștefan: Ei nimic acuma! Așa! Doar că ceea ce putea 
să se facă ..., 

Dna Stan Simona-Lucia: Ar fi incorect acum ..., 
Dl Cionca Iustin: Un moment! Vă rog să aveți răbdare să termine 

domnul Lucaci și vă dau cuvântul! 
Dl Lucaci Cornel-Ștefan: Deci la ceea ce trebuia și putea să se facă 

acolo, să fie clar că nu s-a făcut nici la jumătate din posibilități! Nu vreau să 
insinuez nimic! Nu vreau să spun din ce cauză și nu vreau să intru în 
polemici! Este o constatare, este un fapt pe care eu îl expun aici! 

Dl Cionca Iustin: Am înțeles! Ați încheiat? 
Dl Lucaci Cornel-Ștefan: Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dna Stan Simona-Lucia: Eu aș vrea doar să spun doar că acest drum 

se face pentru locuitorii Comunei Târnova și pentru cei care au acces spre 
Căsoaia! Acum un an să jumătate Consiliul Local Târnova a venit cu o 
solicitare înspre Consiliul Județean, de a transfera acel drum înspre Comuna 
Târnova iar atunci dumneavoastră grupul PSD v-ați opus acestei inițiative a 
Consiliului Local Târnova! Acum văd că din nou vă opuneți ca el să fie făcut 
de Consiliul județean! Nu știu! Dumneavoastră aveți ceva cu cetățenii 
Comunei Târnova și cu cei care merg înspre Căsoaia pentru aș petrece 
timpul liber? Iar referitor la ceea ce s-a făcut în Comuna Târnova eu zic că s-
a făcut destul de multe lucruri pe care și dumneavoastră le cunoașteți pentru 
că sunteți uni dintre locuitorii, sau mă rog, proveniți din Comună! 

Dl Cionca Iustin: Nu știu, dar am impresia că dumneavoastră nu mai 
mergeți pe la domnul Stan, pe acolo, și nu mai știți ce s-a întâmplat în zonă! 
Trebuie să-l invităm anul viitor! 

Dna Stan Simona-Lucia: Sigur că da! Cu mare drag! 
Dl Lucaci Cornel-Ștefan: Posibil! 
Dl Cionca Iustin: În regulă. Vă rog domnul Trifon! 
Dl Trifon Daniel: Referitor la acest subiect s-a politizat puțin! Eu aș 

reveni totuși la acele motive care au condus la votul nostru și o să încerc să 
pun problema din de vedere al scopului! Nimeni nu contestă. Este absolut 
legal dacă dorește Târnova să ne dea un teren, noi să-l luăm! Nu discutăm 
despre asta! Discutăm despre scopul acestei operațiuni administrative, scop 
declarat pe de o parte, că se vizează, se are în vedere lărgirea drumului 
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județean și în același timp avem acolo un C.F., astfel cum figurează acel 
teren sunt semne de întrebare cu privire la scopul acestui transfer! Noi am 
pus niște întrebări, zic eu pertinente! Nu am fost lămuriți pe deplin, așadar 
cred că e normal dacă nu ai convingerea că tot ceea ce se intenționează prin 
acea propunere de proiect, să ai dubii în legătură cu acest lucru! Votul poate 
să fie abținere sau poate să fie împotrivă!  

Dl Cionca Iustin: Evident! Sau putem să nu venim la ședință dacă vrem! 
Tot un drept al nostrum! Vă rog domnul Bîlcea! 

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Nu vreau să comentez votul dumneavoastră și 
încercăm un pic să trecem peste acest moment! Dar gândiți-vă ce înseamnă 
pentru locuitorii oricărei localități din acest județ să nu beneficiezi de 
infrastructură! Dumneavoastră de fapt printr-un exercițiu politic, astăzi ați 
închis dreptul la infrastructură locuitorilor din acea zonă și inclusiv la cei care 
vor să meargă în zona Căsoaia! Este exact genul de politică de care românii 
s-au săturat de 30 de ani de zile! Este exact genul de politică pe care oamenii 
nu o mai înțeleg, nu mai reușesc să înțeleagă deciziile și modul în care 
dumneavoastră gândiți ca oameni politici! Iar astăzi doar ne-ați confirmat încă 
o dată că PSD - ALDE în Județul Arad este o „ciumă roșie”! Punct! 
Mulțumesc! O zi bună! 

Dl Cionca Iustin: Am trecut la diverse! 
 
 

Punctul 29 
29.Diverse. 
-Raportul de audit financiar nr. 10.585/13.05.2020 al Camerei de 

Conturi Arad. 
-Decizia nr. 22/10.06.2020 a Camerei de Conturi Arad. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Domnul Săbău vă rog să-i dați o replică pe măsură! 

Nu vă lăsați! 
Dl Săbău Gheorghe: Ce să îi spun? Că vine la ședință nepregătit și nu 

știe despre ce este vorba! Nu are rost! Dar am să-i spun altceva și vă spun și 
dumneavoastră! Domnul Sergiu îți aduci aminte când Orașul Chișineu-Criș a 
cerut terenul, adică drumul din interiorul Nădabului să-l asfalteze pe cheltuiala 
lor și nu ați fost de acord? 

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Și acum este asfaltat drumul? 
Dl Săbău Gheorghe: Domnule, îți aduci aminte? Îți aduci aminte? 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Este asfaltat drumul? 
Dl Săbău Gheorghe: Nu știu!  
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Păi dacă nu știți mergeți să vedeți! 
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Dl Săbău Gheorghe: Ei au cerut să-l asfalteze pe cheltuiala Primăriei 
Orașului Chișineu-Criș și nu ați fost de acord! Ați uitat că nu ați fost de acord? 

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Nu am înțeles? 
Dl Săbău Gheorghe: Nu ați fost de acord să-i dați voie să asfalteze 

drumul județean din interiorul Nădabului!  
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Domnul Săbău, noi ne-am asumat acest lucru! 
Dl Săbău Gheorghe: Tot vă asumați și nu vă iese nimic!  
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Și dacă mergeți ..., 
Dl Săbău Gheorghe: Nu tot politizați atât orice! Ce „ciumă roșie”! Uite 

„holera galbenă”! Poftim! E bine? Vă simțiți bine?  
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Nu că nu sună bine! 
Dl Săbău Gheorghe: Ba da! Sună! Da este urât holeră! Îți dai seama? 
Dl Cionca Iustin: Domnul Bîlcea numai o secundă! Dânșii au spus că îl 

amână. Nu că nu vreau să-l facă! Dar vreau să-i răspund domnului Trifon! 
Vreau să înțelegeți fiecare rolul care îl avem! De multe ori aici în consiliu 
intrați pe domeniul tehnicului și faceți o mare greșeală! Noi suntem aleși de 
oameni, să votăm politic niște oportunități! Nu să merg eu să înlocuiesc 
munca unui inginer! Trebuie să am încredere în el că știe ce a făcut! Da! 
Poate că uneori nu fac suficient de explicit un raport! De aceea sunt Comisii! 
Trebuia sa cereți în Comisii! Doar că dumneavoastră vreți „circ”. Nu clarificări! 
Că dacă doreați, domnul Săbău mă lăsați să vorbesc! Eu v-am ascultat! 

Dl Săbău Gheorghe: (neinteligibil) 
Dl Cionca Iustin: Eu v-am ascultat! Dumneavoastră faceți „circ” în plen! 

Pentru că în loc să fi clarificat lucrurile acestea în Comisii, acolo unde se pot 
îndrepta lucrurile, știți foarte bine că dacă îmi trimiteați inclusiv amendamentul 
acesta puteam să discutăm! Pentru că așa se face! Discutați cu executivul să 
știm exact când luăm o decizie ce riscăm, ce pierdem! Pentru că poate luna 
aceasta este vitală! Nu știu! Poate că nu este, dar nici nu contează! Ați văzut 
că nu facem o dramă că nu ați votat? Însă vreau să vă spun pe viitor! 
Dumneavoastră trebuia să discutați acum dacă luăm 5.000 de mp de la 
Târnova la Județ! Care este riscul? Ce putem ..., că ni-l dă pe gratis! 
Extraordinar ce prejudiciu făceam la Târnova! Dacă ei ne dau și noi luăm, ce 
tot despicăm firul în o patru că o punem „de-a latu sau de-a lungu”! Am luat 
un teren, după care tehnicul trebuie să își facă datoria, iar dacă greșesc îi 
sancționăm! De aceea suntem aici. Dar dumneavoastră încercați să vă 
substituiți! Să fiți voi cei care decideți! Mă uit câtă grijă aveți ce firme au 
cumpărat, de parcă ați fi de la Curtea de Conturi! Toate aceste lucrări sunt 
verificate de Curtea de Conturi, de Poliția Economică și avem și o anchetă cu 
procuratori! Lăsați să își facă datoria instituțiile statului! Nu vă suprapuneți pe 
ceea ce nu aveți în domeniul de activitate! Ați văzut că există o disponibilitate 
din partea mea! Nu am nici un secret! Vă pun eu la dispoziție, că nu avem ce 
să ascundem! Însă de multe ori prelungim aceste ședințe doar din dorința de 
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a face circ și spectacole! În loc să spunem clar, domnilor suntem de acord să 
facem drumul acesta ..., că acesta este mesajul politic care îl vreți! Dacă vreți 
să facem politică, nouă ne dați arme acum! Eu am să merg la locuitorii din 
zonă, am să le arăt procesul-verbal, și am să le spun că au invocat ei acolo 
că nu știau „de-a lungu sau de-a latu” și au votat împotriva drumului! Dar cred 
că s-au săturat oamenii de luptele aceste dintre noi! În loc să colaborăm în 
Comisii, și aici în plen să votăm da sau nu, noi venim aici să ne certă între noi 
și să ne facem tot felul de acuzații! Suntem pe finalul unui mandat de succes! 

Dl Săbău Gheorghe: Cum? 
Dl Cionca Iustin: De succes domnul Săbău! Domnule vorbesc de 

activitatea tuturor! Eu nu vorbesc de mine! Eu nu puteam să execut ..., vedeți 
eu nu pot acum să-mi fac treaba! În loc să spuneți că noi toți am făcut lucrul 
acesta, să jucăm ca și o echipă, măcar la final de mandat, încercăm să 
spunem hai să vedem cum îi mai putem chinui pe aceștia din tehnic! Că nu 
pe mine mă chinuiți! Eu nu mișc un deget! Oamenii acum vor trebui să refacă 
raportul, să vină să vă spună exact cum este cu schița, să vă deseneze, să 
susțină un proiect care putea să treacă acum! Sigur cu o mustrare puteai să-i 
atrageți atenția! Domnule nu ai făcut bine ce ai făcut! Așa cum am făcut eu. 
Dar voi blocați o lună de zile! Este o lună din viața noastră! Poate de luna 
aceasta depinde dacă se finanțează proiectul acesta, sau iau alți banii că așa 
se întâmplă! Este o competiție între proiecte! Și vă spun asta la încheierea 
mandatului! Poate mandatul viitor unii vom fi aici uni nu vom fi aici! Haideți să 
încercăm să jucăm ca și o echipă pentru arădeni! Să gândim dacă este util 
proiectul sau nu este util! Nu că am greșit sau nu am făcut perfect! Ce 
dumneavoastră le faceți pe toate perfect? Au dreptul și funcționarii să 
greșească! Poate este volumul de muncă foarte ridicat și nu au reușit să facă 
raportul acesta, crezând că este suficient cât v-au oferit! 

Dl Gligor Ioan: Și atunci nu înțeleg de ce noi nu avem dreptul să votăm 
în cunoștință de cauză! 

Dl Cionca Iustin: Aveți dreptul! Domnul Gligor, am spus eu că nu aveți 
dreptul? Ați votat și ați respins proiectul! 

Dl Gligor Ioan: (neinteligibil) 
Dl Cionca Iustin: Eu încerc să vă spun acum, că arădeni sunt cei care 

pierd din această luptă între noi! Acum dumneavoastră credeți că nu știu că 
ați primit ordin de la partid să votați împotrivă la tot? Păi dar nu am văzut? Păi 
voi v-ați abținut pe tot! Dacă ar fi după voi am paraliza activitatea! Nu ați 
văzut? Nu trimite reprezentant la companie, nu aprobăm prețul! Adică noi 
avem o hotărâre de principiu să dăm o alocație ADI! Da? Și dumneavoastră 
spuneți acum noi ne abținem! Dacă era după dumneavoastră noi nu dădeam 
banii! Cum să nu dai banii când te-ai angajat să intri în ADI și ai aprobat acest 
cuantum? Nu l-am modificat. Vă rog!  

Dl Săbău Gheorghe: Nu am (neinteligibil) 
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Dl Cionca Iustin: Domnul Săbău cereți cuvântul! La cerut colegul 
dumneavoastră! Domnul Săbău nu ați cerut cuvântul! Vă rog respectați 
disciplina! Am dat cuvântul colegului dumneavoastră! 

Dl Pârv Mihai: Referitor la cotizația pe care o dăm la ADI!  
Dl Cionca Iustin: Așa! 
Dl Pârv Mihai: Cred că trebuie să fim în cunoștință de cauză ce se 

întâmplă cu acea cotizație! 
Dl Cionca Iustin: Da. Bun. Și cum credeți că aflați? 
Dl Pârv Mihai: Poftim? 
Dl Cionca Iustin: Cum aflați? 
Dl Pârv Mihai: Ne-ați pus la dispoziție o anexă la hotărâre, de fapt 

bugetul de venituri și cheltuieli care după părerea mea est făcut cam „pe 
genunchi”! 

Dl Cionca Iustin: Dar est aprobat de dumneavoastră! Să știți! Așa „pe 
genunchi” cum este făcut dar l-ați votat! 

Dl Pârv Mihai: Eu probabil nu eram! 
Dl Cionca Iustin: Nu! Colegii dumneavoastră! Păi acum sunteți parte a 

unui întreg! 
Dl Pârv Mihai: De exemplu, la alte cheltuieli ..., 
Dl Cionca Iustin: Vreți să vă criticați colegii? Să înțeleg! 
Dl Pârv Mihai: la punctul 19 avem suma de 1.046.000 lei! Nu avem nici 

o anexă sau documente justificative! Ce înseamnă aceste alte cheltuieli? 
Referitor la deplasări! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Tăședan haideți vă rog să-i răspundeți! 
Dl Pârv Mihai: Referitor la deplasări 48.000 lei. Vreau să știu dacă 

deplasările sunt monitorizate cu sistem GPS? Ce se întâmplă acolo? 
Dl Tăședan Adrian-Florin: Da! Bună ziua! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog domnul director să-i răspundeți! Am trecut la 

diverse da? 
Dl Tăședan Adrian-Florin: O să îmi dau jos masca! Mă simt mai 

confortabil! O să încep cu răspunsul la întrebarea a doua! Acele deplasări în 
valoare de 48.000 lei sunt deplasări în interesul instituției în cadrul 
contractelor care sunt prevăzute a fi realizate pentru dezvoltarea 
infrastructurii de apă a Județului Arad! În speță, deplasări la București, la 
conferințe dacă este cazul! Anul trecut de exemplu am avut simpla cheltuială 
de 4.800 lei pentru deplasare. La punctul celălalt acel 1.137.000 lei este o 
economie pe care am făcut în decursul celor 10 ani de existență, mai mult de 
10 ani de existență, din toate cotizațiile, deoarece noi avem un număr de 13 
posturi prevăzute în organigramă fiind ocupate doar 8 în momentul de față! 
Având acele posturi în organigramă este obligatoriu să fie bugetate! De-a 
lungul anilor s-au făcut acele economii! 

Dl Pârv Mihai: Referitor la deplasări. Sunt monitorizate mașinile sau nu? 



45 

 

Dl Tăședan Adrian-Florin: Nu! Avem o singură mașină în comodat și 
acele deplasări așa cum v-am mai spus, valorile acolo sunt monitorizate în 
cazul în care se fac deplasări cu trenul, cu avionul sau cu autoturismul! 

Dl Pârv Mihai: Referitor la ..., aici văd că anul trecut ați avut 1.000.458! 
Dl Tăședan Adrian-Florin: Ce anume? 
Dl Pârv Mihai: Excedentul. 
Dl Tăședan Adrian-Florin: Da! Acel excedent merge din an în an! 
Dl Pârv Mihai: Cum se face că s-a redus în acest fel? Nu știm stadiul 

proiectului care s-a depus! Care este stadiul proiectului! De 7 ani eram în 
consiliul local, de atunci aud că se face canalizare, apă dar nu se întâmplă 
nimic! După ce localitățile și noi ca și membrii și Consiliul Județean cotizează 
cu o sumă de bani frumușică despre care nu știm ce se întâmplă! Nu avem 
un raport de activitate! Fiecare, Compania de Apă a adus un raport de 
activitate, Compania de Transport Public a adus un raport de activitate! 

Dl Tăședan Adrian-Florin: Putem să vă punem la dispoziție un raport de 
activitate! Nu este nici o problemă! 

Dl Pârv Mihai: Vă rog! Și deci la alte cheltuieli, din câte știu eu nu 
trebuia să depășească 15% orice buget! 

Dl Tăședan Adrian-Florin: Nu este reglementată o asemenea prevedere 
din câte știu eu! Iar acei bani despre care spuneți dumneavoastră, se află în 
momentul de față într-un cont la o bancă, respectiv 1.100.000 lei ca depozit! 
Cu cea mai bună dobândă de pe piață! 

Dl Pârv Mihai: Deci înseamnă că referitor la punctul la care am hotărât 
și a zis să întreb la diverse, cotizația noastră este mult mai mare decât aveți 
necesar! 

Dl Tăședan Adrian-Florin: Cotizația dumneavoastră este conformă cu 
numărul de personal aprobat în organigramă! 

Dl Pârv Mihai: Deci localitățile plătesc de 7..., De câți ani este înființat 
ADI? 

Dl Tăședan Adrian-Florin: De 10 ani! 
Dl Pârv Mihai: De 10 ani localitățile care sunt membre și Consiliul 

Județean și Primăria Municipiului plătesc cotizații foarte mari, de care nu aveți 
nevoie! 

Dl Tăședan Adrian-Florin: Nu știu dacă puteți să interpretați așa ! Eu nu 
aș interpreta așa!  

Dl Pârv Mihai: Păi din moment ce faceți excedent an de an? 
Dl Tăședan Adrian-Florin: Păi în momentul în care acest proiect cum a 

fost și cel trecut își va începe implementarea, va fi nevoie de angajarea încă 
a unui număr de 4 persoane! 

Dl Cionca Iustin: Deci domnul director trebuie să înțelegeți! Aceasta 
este viziunea social democrată! Cheltuim tot și facem datorii! Nu punem bani 
deoparte!  
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Dl Tăședan Adrian-Florin: Nu am cheltuit! Am pus..., 
Dl Cionca Iustin: Stați să spun! Haideți măriți salariile, cheltuiți bani și 

veniți și spuneți că nu aveți bani! Că asta vrea social democrația în România! 
Vă certăm acum de ce nu ați cheltuit banii! Atunci ce ar fi acum să nu mai 
dăm noi cotizație, că dumneavoastră nu stricați banii? Am ajuns să certăm 
directorii care au performanța de a nu cheltui toți banii care îi dăm și să se 
gândească la zile negre! Dar eu aș vrea dacă tot sunteți acolo să le 
prezentați proiectul, deși nu dacă rezistați că de obicei nu prea rezistați la 
prezentarea unor strategii! 

Dl Pârv Mihai: Văd că colegii dumneavoastră nu rezistă! 
Dl Cionca Iustin: Domnule, nu rezistă la întrebările dumneavoastră! Că 

și mie îmi venea să pleca dar stau din bunul simț acum totuși că puneți niște 
întrebări! Ați venit ultimul ...., 

Dl Pârv Mihai: Da! 
Dl Cionca Iustin: ..., și deja ne țineți teorii despre ce nu știți 

dumneavoastră! Mai puneți mâna pe carte, învățați și veniți pregătit aici! Nu 
trebuie să vă învățăm noi acum ABC - ul administrației! După ce știți 
dumneavoastră este 15%. Spuneți actul normativ! Eu nu discut după ce știți 
dumneavoastră! Că altfel discutăm aici ore în șir și oamenii au treabă! Nu 
domnul Remețan? În loc să îl lăsăm la erbicidat, dumneavoastră stați și îi 
puneți întrebări..., 

Dl Pârv Mihai: Domnul Remețan cred că vrea să îmi răspundă la 
(neinteligibil) 

Dl Cionca Iustin: Deci haideți să spun dacă tot vreți să discutăm ceva 
de ..., domnul Gligor! 

Dl Cionca Iustin: Dacă tot vreți să discutăm ceva concret pentru 
cetățeni, haideți întrebați-l care este stadiul Master Plan-ului? Aceea este 
discuție nu aceasta! 

Dl Pârv Mihai: Am întrebat și asta! 
Dl Cionca Iustin: Când ați întrebat? 
Dl Pârv Mihai: Aceasta a fost prima întrebare! Care este stadiul 

proiectului depus? Master-Planul! 
Dl Cionca Iustin: Păi asta este important domnule, dacă l-ați întrebat! 
Dl Pârv Mihai: Am întrebat! 
Dl Cionca Iustin: Îl întrebați de rapoarte, de..., 
Dl Pârv Mihai: Pe mine mă interesează cum se consumă cotizația! Nu 

(neinteligibil)  
Dl Cionca Iustin: Ba da domnule! Numai că nu erați consilier! Eu nu 

sunt de vină că v-au trecut mai la urmă și ați intrat doar acum! 
Dl Pârv Mihai: Păi și nu am dreptul să aflu acum? 
Dl Cionca Iustin: L-au prezentat. Domnule, în particular! Nu ne țineți pe 

toți că dumneavoastră vreți să refaceți acum..., 
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Dl Pârv Mihai: Am cerut doar documentele care..., 
Dl Cionca Iustin: Dumneavoastră nu vedeți că vă criticați colegii?  
Dl Pârv Mihai: Nu critic pe nimeni! 
Dl Cionca Iustin: Cum și-au permis ei să voteze fără să vă întrebe! 
Dl Gligor Ioan: Pe mine m-a criticat? 
Dl Cionca Iustin: Păi să vă critice la partid! 
Dl Lucaci Cornel-Ștefan: Domnul președinte! Este o dovadă că 

(neinteligibil) 
Dl Cionca Iustin: Păi faceți-vă temele la partid, că sunteți nevorbiț! Păi 

nu vă lasă Fifor să vorbiți și vorbiți aici. 
Dl Lucaci Cornel-Ștefan: (neinteligibil) 
Dl Cionca Iustin: Domnul director, vă rog să le prezentați Master-planul! 

Faza în care este suntem acum, măcar să plecăm de aici mai înțelepți! Sau 
nu vă interesează? 

Dl Pârv Mihai: Ba da! 
Dl Săbău Gheorghe: (neinteligibil) 
Dl Cionca Iustin: Domnule, dacă vorbim despre colegii, o singură dat i-a 

adresat domnul Țolea, care nu mai este aici acum, o întrebare domnului Pop! 
Dl Săbău Gheorghe: (neinteligibil) 
Dl Cionca Iustin: La care domnul Pop a refuzat să răspundă! Noi am 

spus atunci că ar fi bine să nu vă mai răspundem nici noi, ca să vă întoarcem 
și noi ceea ce dați! Vedeți că nu vă convine când pleacă unii colegi la 
întrebările dumneavoastră? Nouă credeți că ne convine când vă întrebăm o 
dată la 4 ani ceva și nu ne răspundeți? Îl lăsați pe domnul director să vă 
răspundă puțin? Chiar este important! 

Dl Trifon Daniel: Eu am fost disciplinat și am vrut să intervin la celălalt 
subiect, nu la acesta! Acum s-a schimbat subiectul și nici nu știu dacă să mai 
intervin sau nu! 

Dl Cionca Iustin: La care subiect? 
Dl Trifon Daniel: Păi la cel cu Târnova! 
Dl Cionca Iustin: Acum v-ați trezit cu Târnova? 
Dl Trifon Daniel: Nu. Eu am ridicat mâna! Numai că dacă nu vă convine 

să mă vedeți este altceva! 
Dl Cionca Iustin: Scuzați-mă nu am auzit! Păi nu știu ..., 
Dl Trifon Daniel: Dacă ridic mâna nu aveți ce să mă auziți! Aveți de 

văzut! 
Dl Cionca Iustin: Nu am înțeles! 
Dl Trifon Daniel: Două chestiuni dacă îmi permiteți! Ați spus că nu m-ați 

auzit! Eu am ridicat mâna! V-am spus că ar fi trebuit să mă vedeți nu să mă 
auziți! 

Dl Cionca Iustin: Nu v-am văzut și nu v-am auzit! 
Dl Trifon Daniel: Dacă îmi permiteți! 
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Dl Cionca Iustin: Sigur! 
Dl Trifon Daniel: Două observații! 
Dl Cionca Iustin: L-a văzut cineva? Eu nu v-am văzut! 
Dl Trifon Daniel: Nu știu! Sunt invizibil! Asta e! 
Dl Cionca Iustin: Îmi cer scuze! Nu v-am văzut! Încă o dată! Ascultați-

mă! Este o chestie de disciplină! A ridicat colegul dumneavoastră o problemă 
și acum dumneavoastră mă duceți la Târnova! Eu îi spun domnului director, 
mergeți și discutăm într-o altă ședință! 

Dl Trifon Daniel: Două chestiuni foarte scurte dacă îmi permiteți! 
Dl Cionca Iustin: Domnul coleg sunteți de acord să întrerupem 

întrebarea dumneavoastră și să-l ascultăm pe domnul Trifon? Este mai vechi 
aici în Consiliu! Cum doriți! 

Dl Pârv Mihai: Îl ținem pe domnul director acolo în picioare? 
Dl Cionca Iustin: Atunci aveți răbdare să terminăm aici și după aceea să 

vă dau cuvântul? Nu am observat că ați luat cuvântul înaintea dânsului! Dar 
oricum dânsul din timpul ședinței s-a înscris la cuvânt la diverse! Cred că 
oricum era primul! 

Dl Trifon Daniel: Și eu la fel! 
Dl Cionca Iustin: Bun! Haideți că eu oricum nu plec până nu vă ascult 

pe toți! Vă rog domnul director! 
Dl Tăședan Adrian-Florin: Da. Deci în 2017, Compania de Apă a 

semnat un contract de finanțare pentru asistența tehnică în vederea extinderi 
rețelei de apă și canalizare în Județul Arad cu o asociere de firme Louis Berje 
(neinteligibil) După un an de zile de la acel moment, s-a dat și ordinul de 
începere, iar dintr-o eroare de publicare să zicem, au început cei de la firma 
de consultanță să adune date în vederea elaborării unui studiu de fezabilitate 
pentru a putea realiza ceea ce este prevăzut în Master Planul Județean! 
După lupte seculare de aproape 4 ani de zile, în momentul de față, ca să fac 
un rezumat ...., în momentul de față sunt realizate toate studiile necesare 
pentru întocmirea studiului de fezabilitate. Analiza instituțională este finalizată 
cu niște mici observații făcute de Compania de Apă și de către ADI. Pe 
partea de listă de investiții prioritare adică exact ceea ce este necesar 
conform Master-Planului Județean de a fi realizat, s-au modificat din punct de 
vedere al populației, al numărului de locuitori echivalenți s-a modificat 
legislația! Au efectuat această modificare, să zic. În momentul de față 
așteptăm un studiu de fezabilitate în draft. Să sperăm că până la sfârșitul lunii 
conform graficului prezentat de asociere va fi pus la dispoziția Companiei de 
Apă acel studiu de fezabilitate în vederea verificării, corectării, completării și 
ce mai este nevoie. Moment în care după ce este finalizat o să ajungem în 
faza de a fi aprobat în toate Consiliile locale printr-o hotărâre a fiecărui 
Consiliul local sau județean! 
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Dl Cionca Iustin: Care va fi declarat eligibil! Spuneți ca se știe că nu 
toate localitățile! Noi am făcut o centralizare a tuturor necesităților din județul 
nostru..., 

Dl Tăședan Adrian-Florin: Este o sumă! 
Dl Cionca Iustin: ..., și nu toate se vor califica! Noi le trimitem toate 

acestea la ..., cum se numește firma? 
Dl Tăședan Adrian-Florin: Jaspers. 
Dl Cionca Iustin: Jaspers. Jaspers, care este în relație cu Guvernul ..., 
Dl Tăședan Adrian-Florin: Reprezentantul Comisiei Europene! 
Dl Cionca Iustin: ..., și dânșii să ne spună ce finanțează! De aceea 

mesajul către ...., că veniți dintr-o localitate mică și este important ce spuneți 
acasă! Mesajul către autorități este să își găsească surse de finanțare pentru 
proiectele mici și care necesită aplicabilitate imediată mai ales cum este 
extinderea rețelei de apă unde (neinteligibil) pui niște țeavă și ai făcut 
lucrarea! Și să lăsăm pe Master Plan, lucrările care sunt în imposibilitatea de 
a fi executate de către autoritățile locale! Acest este mesajul pe care eu îl dau 
de când sunt Președinte al Consiliului Județean! Din păcate, unii înțeleg asta 
unii nu înțeleg! Au fost fonduri pentru tot felul de proiecte! Pentru a putea, unii 
au înțeles și deja s-au dus și au realizate lucrările, alți pot să le facă din 
credite, din fonduri proprii prin PNDL, prin AFIR, și pe Master Plan vor trebui 
să rămână lucrările care suportă amânare! Ați văzut și ultimul proiect care s-a 
făcut din fonduri europene? Mă refer la Post Mediu! A trecut un exercițiu de 7 
ani! Suntem în fazare, adică în prelungire! Va mai dura poate un an sau doi 
până le terminăm ..., 

Dl Tăședan Adrian-Florin: Anul acesta trebuie să se finalizeze! 
Dl Cionca Iustin: Ziceți voi anul acesta! Eu zic că mai durează un an, 

doi ani, că deja m-am obișnuit de relația cu firmele care nu își onorează 
contractele! Acum urmează un alt proiect care ar fi trebuit finanțat deja POIM 
proiect operațional pe infrastructură mare care trebuia deja finalizat până în 
..., 

Dl Tăședan Adrian-Florin: 2021. 
Dl Cionca Iustin: ..., 2021. Da? Evident că noi din moment ce nu avem 

nici aplicația, nici studiul de fezabiltate ..., când mai faci proiectul tehnic? 
Când faci licitația? O să mai discutăm ani de zile despre acest proiect! 

Dl Pârv Mihai: Va fi o problema dacă în 10 ani s-a făcut doar studiul de 
fezabilitate! Care nici acesta nu este încă gata! 

Dl Cionca Iustin: Nu sunt 10 ani! 
Dl Tăședan Adrian-Florin: Nu sunt 10 ani! Sunt 3 ani de zile! 
Dl Pârv Mihai: 3 ani. 
Dl Tăședan Adrian-Florin: În 2017 la final s-a semnat contractul și s-a 

dat ordinul de începere! 
Dl Pârv Mihai: Eu vorbesc de când a fost înființată...,  
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Dl Cionca Iustin: Așa ați auzit dumneavoastră 10 ani! 
Dl Pârv Mihai:  ...., de când a fost înființat ADI! 
Dl Cionca Iustin: Măi oameni buni, ADI a gestionat un alt proiect înainte! 

Care v-am spus s-a numit Post Medium și care acum este finalizat! V-am 
spus 140 de milioane a fost la început! El a mai scăzut între timp! ADI 
pregătești următorul exercițiu și ADI-ul acesta este o asociație cu toate 
localitățile! Dânșii sunt un executiv care lucrează pe ce hotărăsc primarii și 
conducerea Consiliului Județean! Vă rog domnul consilier! 

Dl Trifon Daniel: Da. 
Dl Cionca Iustin: Puteți să mergeți că nu cred că mai este nevoie! 
Dl Trifon Daniel: Revenind la acel subiect. Îmi permit următoarele 

observații! În primul rând mă bucur că ați recunoscut că într-adevăr s-a 
strecurat o greșeală în acea documentație! Doi! Am încercat să vă ..., 

Dl Cionca Iustin: Numai o secundă! Nu îmi puneți vorbe în gură! Care 
este greșeala care s-a strecurat? 

Dl Trifon Daniel: Chiar dumneavoastră ați folosit termenul de greșeală! 
Ne putem uita și în stenogramele ..., 

Dl Cionca Iustin: Încă o dată ascultați-mă! Spuneți-mi care este 
greșeala care s-a strecurat? 

Dl Trifon Daniel: Cum? V-am explicat clar! 
Dl Cionca Iustin: Ia spuneți-mi! 
Dl Trifon Daniel: Nu există o concordanță între scopul declarat pentru 

ce se ia acel teren și situația fizică ..., 
Dl Cionca Iustin: Și aceea este o greșeală strecurată? Eventual este o 

omisiune, sau nu a fost suficient de clar pentru toată lumea, dar nu puteți 
spune că s-a strecurat ..., 

Dl Trifon Daniel: Dacă era o omisiune se rezolva de pe o zi pe alta! Eu 
nu știu cum se poate schimba un C.F. de pe o zi pe alta!  

Dl Cionca Iustin: Ce C.F. vorbiți aici! 
Dl Trifon Daniel: Da nu v-am explicat? 
Dl Cionca Iustin: Mai explicați-mi o dată! 
Dl Trifon Daniel: Există un C.F. acolo, cu amplasamentul acelui teren 

care nu prea are nici o legătură cu mersul drumului! Asta am întrebat în 
Comisie! Asta am observat! Acuma chiar intrăm în detalii! 

Dl Cionca Iustin: Dar chiar sunt detalii! Dar este treaba noastră? E 
treaba lor! 

Dl Trifon Daniel: Da este! 
Dl Cionca Iustin: De ce este treaba noastră? 
Dl Trifon Daniel: În al doilea rând, stați să îmi termin ideea! 
Dl Cionca Iustin: A cerut tehnicul ..., 
Dl Trifon Daniel: Vă invit să ..., 
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Dl Cionca Iustin: Lăsați-i să își fac treaba! De abia aștept să vină să îmi 
spună că au greșit!  

Dl Trifon Daniel: Ok! 
Dl Cionca Iustin: Lasă sancțiuni. Dumneavoastră îmi spuneți acum că 

C.F -ul nu are legătură! 
Dl Pârv Mihai: Domnul președinte! 
Dl Cionca Iustin: Da! 
Dl Pârv Mihai: Probabil că ar trebui pe partea de tehnic, să trimiteți și pe 

drumul Șepreuș-Sintea Mare ..., 
Dl Cionca Iustin: Cum? 
Dl Pârv Mihai: Probabil că ar trebui pe partea de tehnic, să trimiteți și pe 

drumul Șepreuș-Sintea Mare pe cineva să verifice! Poliția lucrărilor sau ..., 
Dl Cionca Iustin: Ce? 
Dl Pârv Mihai: Ce se întâmplă acolo! 
Dl Cionca Iustin: Măi voi vă băgați uni peste alții! Vorbea omul despre 

altceva! Va trecut acum un gând așa să nu îl uitați! Puțină disciplină! 
Dl Gligor Ioan: Așa e la Șepreuș! 
Dl Cionca Iustin: Puțină disciplină! Nu știu așa era la Șepreuș? Cereți 

cuvântul! Citiți Regulamentul! Nu știu, când intrați într-un (neinteligibil) luați ....  
Dl Pârv Mihai: Nu mi-a fost pus la dispoziție! 
Dl Cadar Răzvan: E pe site! E public! 
Dl Cionca Iustin: Domnule chiar nu știți să butonați! Uite după ce 

terminăm veniți la mine că vă învăț eu cum trebuie să intrați să accesați un 
Regulament al Consiliului! Păi când ați venit aici ați jurat că-l respectați! Și 
dumneavoastră nu l-ați citit! 

Dl Pârv Mihai: Îl respect!  
Dl Cionca Iustin: Și nu vă respectați colegul! Vorbea dânsul și intrați 

peste el!  
Dl Moţ Petru: Domnul președinte haideți să depășim aceste momente! 
Dl Cionca Iustin: Păi dar ne lăsați? Că vorbea omul acum și eu înțeleg 

..., 
Dl Trifon Daniel: Adevărul e că și dumneavoastră ați intrat peste mine! 

Dar mă rog! 
Dl Cionca Iustin: Când vorbiți și îmi puneți vorbe în gură, trebuie să intru 

să vă opresc, pentru că altfel veți spune că am fost de acord! 
Dl Trifon Daniel: Păi chiar ați folosit exact sintagma aceasta! 
Dl Cionca Iustin: Nu! Eu nu am folosit sintagma aceasta! Și vă spun ca 

să vă fie clar dacă ați înțeles asta! 
Dl Trifon Daniel: Ok! Vom vedea după aceea chestiunea aceasta! 
Dl Cionca Iustin: Și nu sunt de acord nici cu afirmația dumneavoastră 

că C.F-ul nu este în regulă! 
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Dl Trifon Daniel: Ok! Pasul următor! Nu trebuie să victimizăm și să 
politizăm subiectul! Nu țin minte la câte ședințe extraordinare am venit exact 
pentru așa ceva! Să dăm drumul la drumuri. Dacă se rectifică această 
problemă tehnică, putem poimâine să fim aici, sau luni sau când este cazul! 
Și nu mai spuneți că oamenii aceia săracii or să stea o lună! În alte situații s-a 
putut convoca o ședință extraordinară și rezolva situația imediat! 

Dl Cionca Iustin: Dar o facem și acum! Nu am zis că nu o facem! 
Dl Trifon Daniel: Exact! Dar ați spus că o lună or să stea cei din 

Târnova fără drumuri!  
Dl Cionca Iustin: Păi dacă o punem pe următorul ..., 
Dl Trifon Daniel: Știți ceva, continuăm la următoarea ședință cu 

stenogramele pe masă dacă așa puneți problema! 
Dl Cionca Iustin: Așa facem! 
Dl Trifon Daniel: Și trei! Că mă luați că nu avem noi ce să ne băgăm 

peste ingineri! Nu vă supărați, la cum arată Aradul și Județul Arad, chiar mă 
interesează să mă bag peste ei! Vă mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Domnule să știți că am câteva posturi libere vă rog să 
vă prezentați la concurs să ne arătați din interior! Că de filozofi suntem sătui! 
Toți știți din afară să ne dați sfaturi! Nu vreți să veniți în interior la muncă? Să 
vedeți cât de greu este pentru inginerul acela să lucreze cu forța de muncă 
care se găsește! 

Dl Pârv Mihai: Domnul președinte! 
Dl Cionca Iustin: E ușor să veniți să criticați firmele! Știți ce oameni 

lucrează la firmele acestea? Știți că nu mai există școală profesională? 
Dl Trifon Daniel: Atunci haide să nu mai plătim nici impozite, dacă nu 

poate Consiliul Județean să facă! 
Dl Cionca Iustin: Domnule președinte îmi dați voie să vă răspund acum! 

Păi e președinte nici nu știți? 
Dl Gligor Ioan: E președinte la ce a mai rămas din ALDE. E colegul 

nostru din Consiliul județean și este consilier județean! 
Dl Cionca Iustin: Scuzați-mă! Da este funcția lui! De ce să nu mă 

adresez pe funcția care o are? Deci, mă lăsați să răspund! 
Dl Pârv Mihai: Da. 
Dl Cionca Iustin: Multe întrebări aveți domnule! 
Dl Pârv Mihai: Doream și eu un post la Poliția lucrărilor dacă se poate! 
Dl Cionca Iustin: Mergeți la concurs că mai am liber! 
Dl Pârv Mihai: Nu ați înființat serviciul! 
Dl Cionca Iustin: Aoleo! Nu l-am înființat? 
Dl Pârv Mihai: Poliția lucrărilor? 
Dl Cionca Iustin: Da! Nici nu ați auzit! 
Dl Gligor Ioan: Nu s-a documentat. 
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Dl Cionca Iustin: Deci este o criză de forță de muncă calificată și cred 
că sunteți convinși toți de lucrul acesta! Aici eu aș pute să fiu primul 
nemulțumit de prestația firmelor și a celor care lucrează acolo, dacă nu aș 
vedea că de fapt nu au cu cine să lucreze! Există o criză a forței de muncă, 
pentru că ați desființat învățământul profesional, și a fost o greșeală și sper 
ca actualul Guvern să repare ..., pentru că învățământul dual nu este o 
soluție! Nu știu dacă știți! Firmele se plâng că nu au maiștrii care să 
coordoneze forța de muncă! Calitatea muncitorilor! Trebuie să recunoaștem 
că nu știu meserie! Uitați-vă pe orice șantier! Unul lucrează și șapte stau! De 
aceea calitatea lucrărilor este cum este! Noi după cum ați văzut încercăm să 
menținem această calitate! Nu recepționăm lucrări! Îi punem să refacă 
lucrările pe banii lor! Din păcate oamenii nu știu că din banii lor fac aceste 
lucrări! Văd că se tot lucrează la un drum și cred că se reface pe banii publici! 
Dar rugămintea mea este dacă aveți ceva concret ceva, domnule aici a greșit 
angajatul Consiliului Județean, și încă o dată admit că se poate greși! Admit! 
Da! Poate să greșească și un angajat de la Consiliul județean! Haideți să ne 
ajutăm! Uite și domnul Moț, de câte ori nu ne-a sesizat și am îndreptat niște 
lucruri care au scăpat unui funcționar? S-a întâmplat? 

Dl Moț Petru: S-a întâmplat. 
Dl Cionca Iustin: S-a întâmplat. Ne-am supărat? 
Dl Moț Petru: Nu! 
Dl Cionca Iustin: Chiar le-am mulțumit! Și vă mulțumesc și 

dumneavoastră când veniți cu soluții care să mă ajute să merg înainte! Nu să 
blocăm ceva pentru că nu vă este clar! Haide-ți să fim serioși! Ce se putea 
întâmpla? Până dădea hotărârea de Consiliu de la Comuna Târnova, veneați 
discutam cu personalul și clarificam. Doar nu credeți că puteam să merg cu 
un C.F. de pe altă proprietate și să intabulez și să fac drumul? 

Dl Moț Petru: Pot să mă înscriu și eu la cuvânt? 
Dl Cionca Iustin: Domnul Moț! Dacă doriți sigur! 
Dl Moț Petru: Ați văzut? Cu stoicism am ascultat aceasta discuție 

pasionantă! Problemele județului au fost dezbătute la un nivel demult întâlnit! 
În fine! Vreau să aduc și eu în atenția dumneavoastră două probleme 
pământești! Dar înainte de aceasta aș dori să-mi exprim dezamăgirea că am 
ajuns la discuțiile care au fost aici! Și nu cred că de multe ori în acești 4 ani a 
fost un astfel de nivel al discuțiilor, dar mă rog, asta este o altă treabă! Sigur 
că dumneavoastră îndemnați la colaborare și este foarte bine să facem așa, 
să colaborăm în interesul cetățenilor Județului Arad! Însă lăsați-ne și nouă 
libertatea să apreciem asupra materialelor pe care le avem pe masă, și 
începeți prin a spune colaboratorilor dumneavoastră care nu mai sunt de față, 
că atunci când insulți interlocutorul cu „ciuma roșie” este destul de greu ca 
reacția acestuia să fie una de favorabilitate! Este o chestiune de ABC-ul 
comunicării! Nu mi se pare normal ca atunci când ridicăm probleme, pentru 
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că noi nu suntem de specialitate în toate specialitățile care se lucrează în 
Consiliul Județean! Întrebăm, fiți convins pentru a ne lămuri și pentru a vota 
în cunoștință de cauză nu pentru a bloca proiecte! Și nu mi se pare normal că 
atunci când întrebăm altundeva decât în Comisii, să fim înfiorați că dorim să 
facem scandal sau că de ce nu am întrebat la Comisii sau să nu ni se 
răspundă decât în linii generale și eventual un răspuns politic așa cum făcea 
domnul vicepreședinte Bîlcea astăzi, pentru că nu am întrebat la Comisie! 
Haideți atunci să desființăm Comisiile! Putem să o facem, sau să cădem de 
acord să nu mai venim la aceste Comisii și să întrebăm în plen sau să 
mandatăm pe alți să vină aici și să voteze ceea ce noi am votat sau nu la 
Comisii! Gândiți-vă că poate în Comisii nu am sesizat o problemă dar în plen 
vine un alt coleg sesizează un lucru și atunci ne dumirim că poate am fost în 
eroare de la început! Tocmai de aceea este bună dezbaterea și 
dumneavoastră care ați fost parlamentar cred că o prețuiți! Și am văzut de 
multe ori faptul că dumneavoastră chiar încălcând regulamentul la care de 
altfel țineți ați dat cuvântul! Și nu pot să spun că dumneavoastră personal, dar 
colegii dumneavoastră nu au ratat nici o ocazie să ne insulte în acești 4 ani! 
Din păcate! La fiecare ședință de Consiliu ni se spunea despre Guvern, când 
era Guvernul PSD! Astăzi nu mai auzim nimic despre Guvern, nu mai auzim 
nimic despre lucrurile care se întâmplă la București, în schimb noi suntem 
făcuți „ciuma roșie”! Sigur că este o premieră, și pentru mine este neplăcut, 
pentru că eu întotdeauna am dorit să păstrăm un discurs sobru, echilibrat și 
pe cât posibil să facem administrație! Deși să știți că pentru noi ar fi mai 
favorabil să politizăm orice subiect! Eu personal nu am făcut acest lucru! Și 
știți foarte bine! Aș vrea să închei pledoaria aceasta și să revin cu două 
probleme! Și să aveți în vedere faptul că această dispută care a fost pe 
drumul Târnova, să vă gândiți poate că un argument pentru a nu fi votat acest 
proiect, ar fi calitatea lucrărilor pe drumul județean! Uitați, doream să vă 
sesizez, și dacă nu era această dispută cumva neelegantă, nu făceam 
referire la drumul Pilu-Grăniceri, unde zilele trecute mergând pe el am 
constatat că pe o porțiune destul de mare, s-a surpat! Deci se separă! Nu a 
fost o surpare de genul celor care se întâmplă în munții, dar este o problemă 
acolo! La un drum care a fost poate construit s-au finalizat, poate nici de un 
an de zile. Sigur că aceasta ne spune că avem o calitate a lucrărilor total 
deficitară, și atunci întreb nu știu! Nu ar fi legitimă abordarea în care să 
spunem, domnule hai să nu mai facem astfel de preluări și să spunem că 
facem tot felul de drumuri? Că oricum calitatea lor este ceea care este! 
Aceasta ca argument poate pentru un vot viitor! Să îl aveți în vedere! 
Chestiunea rămâne și o semnalez! Vă rog să vedeți care este situația pe 
drumul respectiv și să se remedieze în cel mai scurt timp! Pentru că nu mi se 
pare normal ca un astfel de drum nou făcut, să fie cu o astfel de problemă! Și 
a doua chestiune am ridicat-o și ieri în Comisie la Compania de Apă! Vizează 
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niște executări silite care s-au efectuat împotriva unor cetățeni care 
beneficiază de serviciul respectiv, însă facturile pentru care aceștia sunt 
executați silit sunt emise pentru niște sume efectiv derizorii! Adică sume de 
3,91 lei, 7 lei, 11 lei! O persoană chiar pentru o sumă de 50 de lei este 
supusă la o executare silită și cheltuielile cresc la 400 de lei! Nu ar fi o 
problemă că persoana este executată silit dacă nu a plătit! Însă persoana 
afirmă și mai sunt și alte cazuri că nu a primit factura! Ori din moment ce nu 
ai primit factura e normal că nu ai cum să plătești! Deci am avut o discuție pe 
această temă la Comisie, îmi pare rău că trebuie să revin și la plen, așteptam 
pentru că mi s-a promis că voi fi sunat! Mai mulți erau. Doamna director 
Costea mi se pare! Dar nu este nici o problemă că eu nu mă supăr! Ați văzut 
că eu nu mă supăr nici când nu mi se răspunde! Nu am neapărat o problemă 
dar ..., cum să spun? Terminăm acest mandat și vreau să rămân cu 
sentimentul că, cred că si dumneavoastră la fel, că acolo pe unde am trecut a 
fost măcar puțin mai bine pentru oamenii pe care i-am reprezentat! Chiar 
dacă nu mult, facem fiecare după puterile lui sau după puterea și priceperea 
sa, cum spune jurământul pe care l-am depus fiecare aici! Și de aceea ridic 
această problemă! Vă rog să vă folosiți toată autoritatea pe care o aveți! Să 
mi se pună și mie la dispoziție, pentru că trebuie să le răspund acelor oameni 
când mă întreabă! Să știu care este situația cu executările silite la nivelul 
Comunei Grăniceri! Care este situația cu executările silite la nivelul ..., 

Dl Cionca Iustin: Domnul Varga știți ceva despre aceasta? 
Dl Varga Florin: Este o procedură care se aplică la toată lumea! 
Dl Moț Petru: Vă rog să ..., 
Dl Cionca Iustin: Uite este aici domnul director..., 
Dl Moț Petru: Dar am discutat în Comisie cu colegii chestiunea aceasta! 

Credeți-mă am avut sentiment neplăcut când mi se părea că se aruncă vina 
asupra oamenilor! Nu mi se pare corect! Toți de aici lucrăm pentru oameni și 
trebuie să lucrăm pentru oameni! 

Dl Cionca Iustin: De acord! Numai ca să rezolvăm problema ..., 
Dl Moț Petru: De acord! 
Dl Cionca Iustin: Eu zic ca să profitați acum! Este aici domnul director.., 
Dl Moț Petru: Da! Nu l-am văzut! Sigur o să discut cu dumnealui! 
Dl Cionca Iustin: Discutați! Și vă rog frumos lucrurile acestea trebuie să 

le înțelegem și să aflăm și noi! Eu nu știu despre această situație! 
Dl Moț Petru: Mi s-a spus că acolo facturile le comunică încasatorii! Nu 

este nici o problemă până la urmă cine le comunică! Să le comunice cine le 
comunică, dar oamenii nu primesc facturile! Deci înseamnă că acea 
persoană nu își face treaba dacă este adevărat! Iar dacă nu este adevărat să 
avem o dovadă în acest sens!  

Dl Cionca Iustin: Bun! A notat domnul director! 
Dl Moț Petru: Vă rog frumos să rezolvați această problemă! 
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Dl Cionca Iustin: Să luați și numărul de telefon al domnului Moț și să îi 
răspundeți! 

Dl Moț Petru: Vă rog frumos! 
Dl Cionca Iustin: Ca să nu vă chem data viitoare aici unde ținem tot 

plenul! 
Dl Moț Petru: Da! Și credeți-mă că domnul vicepreședinte mă acuza o 

dată de faptul că sunt procuror, nu aș vrea să mai revin cu acest subiect! Mi 
se pare totuși strigător la cer, ca persoanele să fie executate pentru trei lei și 
nouăzeci și unu de bani! Vă spun sincer că nu mi se pare normal! Vă 
mulțumesc mult și vă rog să vă aplecați pe cealaltă problemă cu drumul 
respectiv! 

Dl Cionca Iustin: Da. Haideți să vă răspund la problema cu drumurile! 
Eu de când sunt președinte vă garantez că nu am recepționat un drum care 
nu a corespuns calitativ! Cu carote, cu procese, cu tot ce a trebuit să facem 
ca să disciplinăm constructorii! Sunt situații cum probabil este și cea care o 
spuneți dumneavoastră acum care se pot întâmpla. Am avut de exemplu 
acum o problemă pe Șepreuș – Sintea un km și ceva din cauza greșeli de 
proiectare pentru că nu a ținut cont de calitatea solului, a fost nămol și a 
cedat drumul după ce l-au realizat, după ce l-au asfaltat! Sigur s-a luptat 
POR-ul să obțină sume suplimentare, am spus îmi pare rău! Te întorci 
împotriva proiectantului, vă judecați este problema voastră! Ați văzut? Au 
tăiat drumul, l-au curățat și l-au făcut din nou! Am avut aceiași problemă cu 
firma lui Palcu, pe drumul Sântana-Seleuș-Nădab, intersecția aceea, că de 
fapt sunt 2 drumuri! Au turnat asfalt necorespunzător și într-un anotimp în 
care temperatura nu a fost cea mai potrivită și toată primăvara au decoperta 
asfaltul acela! Nu mă interesează litigiul dintre ei! Ei dau vina pe altă firmă, 
Piatră Balast sau cum se numește! Care le-a livrat asfaltul care nu era de 
calitate! Noi i-am pus să-l refacă pe cheltuiala lor! Nu există o firmă în Arad 
care să nu fi refăcut, fie din garanția de bună participare, fie din fonduri 
proprii, lucrările pentru care noi am plătit! În al doilea rând, uitați-vă să vedeți 
pe termenele de garanție! Noi când am venit aici plombările nu aveau 
garanție! Știți! Noi am crescut la 6 luni garanția! Pentru că nu era normal să 
faci reparații și să nu ai nici o responsabilitate. La fel cu drumurile! Au fost 2 
ani, noi le-am ridicat la 5 și uneori chiar la 7 ani! Ce înseamnă asta? În 
această perioadă pe cheltuiala constructorului se repară drumul! Nu pe 
cheltuiala noastră! Deci eu am o liniște perioada aceasta de 5 - 7 ani, am o 
liniște pentru că nu mai trebuie să vin să pun bani pentru întreținere! Dar v-
am spus că se pot întâmpla uneori greșeli, fie de proiectare, fie de execuție, 
pe care atunci când faci recepția ..., noi facem niște carote prin sondaj, dar 
poate nu ai nimerit chiar zona respectivă! Sunt zone în care fie nu au 
compactat suficient terenul și balastrul și ce era acolo și cedează la îngheț – 
dezgheț ..., 
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Dl Moț Petru: Îmi ce scuze că vă întrerup! Atunci nu este firesc cumva, 
sau nu ar fi normal ca atunci când noi sesizăm ceva să spunem, domnule mi 
se pare că ceva nu este în regulă! Așa cum a fost cu drumul de la Târnova! 

Dl Cionca Iustin: Dar eu ce fac acum? 
Dl Moț Petru: Nu dar vă spun să nu mai ..., 
Dl Cionca Iustin: Bun. Dar acum hai să fim serioși! Voi cu Târnova ați 

venit cu decizie de la ..., Că doar nu suntem copii! Ați venit cu o decizie să 
votați împotrivă orice va spuneam eu acum! Orice vă aduceam! C.F.-euri! La 
voi era clară treaba! Trebuia să votați împotrivă! Am înțeles-o. Am comentat 
vreo dată? De 4 ani faceți asta! Eu înțeleg lupta politică. Înțelegeți? Dar 
uneori trebuie să ne înțelegeți și pe noi pe executiv! Vrem să facem treabă și 
am obosit să ne tot luptăm să vă convingem că suntem de bună credință! Dar 
ce interes am eu să iau un teren care nu este acolo? Numai să am un teren 
de la Târnova! Mergeți puțin și pe încredere cu noi! Că nu vă punem sub nas 
niște lucruri care nu avem ce să facem cu ele! Și mi-am asumat aici și v-am 
spus, domnilor, dacă nu este bine corectăm! Care e problema? 
Dumneavoastră trebuie să fiți de acord să preluăm terenul acesta! O să 
verific tot ce mi-ați spus C. F., alipire, nealipire. O să îi și cert pe cei care au 
greșit referatul! Dar lăsați-mă să fac eu treaba aceasta! Nu vă substituiți 
dumneavoastră, că ați intrat prea mult! Asta v-am spus! Nu v-am spus 
altceva! Sigur că este dreptul dumneavoastră să votați politic altfel! Dar în 
cazul acesta îmi îngreunați munca! Nu mie! Personalului care stă acum o 
lună de zile și o să zică „Bă eu tot îmi iau salarul!”, „Am altceva de făcut nu 
mai fac la ăsta!” „Bine că au votat împotrivă sau s-au abținut!” Și ca să 
închidem o dată disputa aceasta, eu vă mai spun încă o dată! Noi toți, 
indiferent de culoarea politică, la sfârșitul mandatului, putem să spunem că 
am făcut 400 de Km de drumuri. Noi. Da? Că am făcut, sau mă rog, am 
obținut finanțarea pentru 5 Spitale! E puțin? Eu zic că este mult! Fiecare 
dintre dumneavoastră puteți spune electoratului dumneavoastră că ați făcut 
asta! Dacă dumneavoastră votați împotrivă îmi dați mie muniție să spun, 
domnule, PSD-ul nu au votat cu noi! Nu au fost de acord ca Spitalul TBC care 
l-am făcut din banii arădenilor, să-l dau la Spital, că nu era contorul de la gaz! 
Vă mai amintiți? Că vă mai dau exemple de acestea! Da? Deci sunt niște 
copilării! Trebuie să depășim momentul acesta indiferent ce ne spune la 
partid! Trebuie să le mai spuneți la partid să mai lase ..., că știți cum e? În 
fiecare partid există opinii diferite! Ați văzut, nu? Noi validăm consilierii 
județeni, nu ca la Municipiu care vă spun „Nu vă validăm”. Cu riscul ca după 
aceea consilierii validați, să voteze împotrivă și să nu îmi treacă proiectele! 
Eu dacă nu îl validam poate îmi trecea proiectul! Dar eu nu gândesc așa! Eu 
gândesc politic că suntem o echipă! Acum că ne mai contrazicem ..... or să 
piardă cetățenii! Astăzi cetățenii au pierdut din disputa noastră, o lună de zile! 
Sau dacă accept propunerea domnului Trifon, putem să o punem pe o 
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ședință extraordinară dacă va fi, că nu o să vă chem în ședință de consiliu, să 
vă deranjez pe toți pentru drumul acesta! Vă chem când mai am și altceva! 
Alte întrebări mai sunt? Dacă numai sunt, eu vă mulțumesc! Au fost patru ani 
care s-au încheiat luni, patru ani care ne-au îmbătrânit pe toți! Să știți că toți 
suntem mai cărunți decât la începutul mandatului! Patru ani în care eu cred 
că dincolo de disputele acestea ..., și îmi cer scuze dacă eu sau colegii noștri 
în avântul acesta revoluționar „mai sărim calul”! Sper să o faceți și 
dumneavoastră că „mai săriți calul” și dumneavoastră! Dacă simțiți! Dacă nu, 
nu trebuie să vă cereți scuze! La sfârșitul acestui mandat, care independent 
de voința noastră s-a prelungit, putem să spunem că s-au făcut lucruri istorice 
pentru Județul Arad! Și nu exagerăm cu nimic! Pentru că 400 de km de 
drumuri județene care au finanțare la ora aceasta, este un lucru care nu s-a 
mai întâmplat niciodată în Arad! Amintiți-vă că în vechiul mandat s-a făcut dar 
nici acela nu s-a terminat, drumul Arad-Felnac, că și acela l-am terminat tot 
noi! Nu am avut vreun proiect tehnic, nu am avut o licitație pornită pe vreun 
drum, toate le-am luat de la zero! Cel mult am avut niște DALI-uri dar și 
acelea erau depășite, mă rog cum erau, și S.F.-uri și astăzi putem să spunem 
că am valorificat toate DALI-urile, toate S.F-urile și am generat altele și 
suntem pregătiți pentru încă 150 de km cu documentația, evident trebuie să 
facem rost de bani! Ca nici o data suntem pregătiți cu documentație pentru 
finanțarea care v-a veni 2021-2027, avem și finanțarea de la Guvernul 
României, pe Ordonanța 88 pentru proiectul strategic care va fi finanțat sută 
la sută, deoarece este strategic, nu intrăm în competiție cu nimeni! Vorbim de 
Centura ocolitoare a Orașului Lipova, unde noi o estimăm cu POT cu tot, să 
fie undeva la 45 - 50 de milioane de euro. Dar încă o dată, e o aproximare! 
Dacă în urma S.F-ului ies alte valori să nu mă certați că am aruncat niște 
numere aici, s-au niște sume, pe care nu pot să vă spun de la început cât va 
costa! De asemenea ați văzut și pentru Municipiul Arad, pe toate cele 5 axe 
care s-au lansat deja ca domenii strategice, noi deja am pregătit câteva 
proiecte pe care le vom înainta Regiunii de Vest! În perioada următoare 
datorită legii descentralizării, care în sfârșit s-a dat în domeniul fondurilor 
europene, puterea de decizie este la Regiune și Regiunea din care fac parte 
președinții de consilii județene, v-a aproba și v-a fixa Strategia de dezvoltare 
și domeniile strategice ale județului nostru! Am reușit să introducem acolo 
câteva proiecte care vor viza Cetatea Aradului, care este cel mai important 
obiectiv turistic! Este drept că le abordăm sectorial pentru că nu avem bani să 
facem toată cetatea asta! Vom încerca prin proiectele acestea, să legăm 
faleza, ștrandul și cetatea toate împreună, astfel încât să începem să punem 
în valoare acest obiectiv frumos și poate să refacem, pentru că am putea 
accesa încă 3 milioane de euro pentru Ștrandul din Arad! Da? Deci proiecte 
strategice avem! Începem să lucrăm! Săptămâna viitoare, s-ar putea să vină 
Ministrul Transporturilor la Arad să vă anunțe el public, eu vă spun doar așa 
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înainte neoficial, că am convenit ca Centura Arad - Vladimirescu - Fântânele 
care a trecut deja pe Programul Operațional de Regiunea de Vest, trebuia 
doar să-l semneze Ministrul Dezvoltării. Nu l-a semnat. Nu mai discutăm de 
ce nu l-a semnat! Acum nouă ne e frică să mai mergem mai departe cu 
proiectul acesta, pentru că este un proiect foarte greu! Un proiect de 40 de 
milioane de euro, cu pasarelă peste calea ferată, cu pod peste Mureș și îmi 
este frică că nu ne încadrăm în 3 ani de zile cu licitația și cu execuția și 
riscăm să dăm banii înapoi la Uniunea Europeană! Atunci am convenit ca pe 
noua lege care s-a dat acum, la articolul 5 se prevede posibilitatea să ne 
asociem cu Ministerul Transporturilor, ei finanțează exproprieri, proiectare 
tehnică, execuție pe POIM, Programul Operațional de Infrastructură Mare pe 
fazare, pe banii neconsumați. După ce terminăm drumul care va avea 
caracteristicile unui drum național, îl predăm drumurilor naționale și practic 
scăpăm și de administrare, care costă totuși la o astfel de Centură! Cu 
aceasta Centură legăm drumul Arad-Timișoara, acolo unde este intrarea pe 
autostradă, de ieșirea din Vladimirescu, practic este și o Centură a 
Vladimirescului și reușim să reducem aglomerarea de la Podgoria și de la 
Calea Ferată, și mă rog, tot Vladimirescu! Ați văzut ce e acolo! E o lucrare 
foarte mare, un succes pentru că totuși să aduci 40 de milioane de euro din 
fondurile Ministerului Transporturilor, cred că e cel mai mare proiect până la 
Centura Lipovei, care va depăși proiectul acesta! O să se vorbească despre 
drumul expres Arad-Oradea care a intrat deja în calculele Guvernului! Fie pe 
finanțare Via Carpatica, fie pe finanțare de la Guvern, dacă se mișcă lucrurile 
încet și Guvernul nu mai are răbdare. Dar oricum este cert că se va face 
această investiție! O să se vorbească despre investiția de Cale Ferată Arad-
Timișoara, toate acestea vor fi finanțate pe programul acela Cluj-Oradea- 
Arad-Timișoara. Vreau să vă mai spun tot așa un proiect de viitor, săptămâna 
trecută, colegul nostru Florin Roman a înaintat o propunere legislativă prin 
care vor constitui UNITI, după modelul Delta Dunării, pe zona Munților 
Apuseni! Acele localități care știți că sunt cu taxa Moților și încasează doar 
jumătate din impozite, au posibilitatea să acceseze fonduri speciale destinate 
acelei zone, inclusiv pentru micii producători din zonă, pentru crescătorii de 
animale, care trebuie să recunoaștem că trăiesc într-o zonă pauperă și 
începe să se depopuleze zona respectivă. Așa că strategia noastră pe 
următorii 4 ani, cei care ne vom mai regăsi în Consiliul Județean va fi pe 
continuarea dezvoltării polilor de dezvoltare, adică mergem pe Zona Lipova, 
pentru că pe celelalte..., pe Chișineu-Criș am făcut centură, Pecica are 
centură, Ineu are centură, Nădlacul i-am rezolvat cu legătura Pereg-Nădlac 
care este în apropierea autostrăzii și e și autostradă de fapt, este o centură, 
Centura Aradului. Acum trebuie să ne îndreptăm spre Valea Lipovei, care 
trebuie să recunoaștem a rămas cea mai săracă zonă! Având în vedere faptul 
că deja în licitație se află Lipova - Cuveșdia limită județ Timiș, care leagă 
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Autostrada din Timișoara de Lipova. Această centură care o facem noi aici 
cred că poate duce la crearea unei zone industriale puternice capabilă să 
atragă forță muncă chiar din județul Timiș! Pentru că sunt niște localități mici 
acolo, care se deplasează în Zona Industrială la Timișoara! Eu nu cred că nu 
ar veni la Lipova, care din discuțiile pe care le-am avut cu domnul Jichici se 
confruntă cu o criză a forței de muncă! Toată lumea spune că nu sunt locuri 
de muncă la Lipova! Dânsul ne spunea „Nu e adevărat! Nu am forță de 
muncă pentru câți agenți sunt în zona respectivă!”. Evident că dacă vrem să 
dezvoltăm zona industrială acolo v-a trebui să mai atragem și alte fonduri. Și 
ultima discuție care am avut-o cu Ministrul Transporturilor a fost aceea de a 
accesa banii din Master Planul Județean. Noi am câștigat 27 de milioane de 
euro pentru modernizarea Aeroportului din Arad. Pentru 4 milioane de euro 
am depus deja aplicația și sigur vom obține 4 milioane de euro pentru dotare, 
pentru celelalte cheltuieli din păcate ne trebuie un studiu de fezabilitate! 
Acum nu știu dacă vom reuși să-l facem până pe 31 decembrie, pentru că noi 
cu suma de 27 de milioane de euro am fost prinși pe exercițiul 2021-2027, noi 
de acum trebuia să intrăm cu el! Din păcate am fost anunțați de la Comisia 
Europeană că nu se mai finanțează aeroporturi! Atunci singura noastră șansă 
este să încercăm din economiile care s-au făcut la aeroporturile care nu au 
accesat banii pe perioada 2014-2021, să ne ducem noi, dar timpul este foarte 
scurt și trebuie să te încadrezi în termenele care le-au avut aceștia cu 7 ani 
înaintea noastră și încercăm să facem un studiu de fezabilitate pe 23 de 
milioane sau mai puțin! Cât considerăm noi că vom fi în stare să consumăm, 
astfel încât să nu punem în pericol, pentru că știți foarte bine, dacă începem 
construcția unei investiții și nu o termini până la termenul care ți-l dă Uniunea 
Europeană, pierzi toți banii nu o parte cât ai implementat! De aceea este 
foarte important să gestionăm bine momentul! Și în legătură cu ce s-a 
vehiculat prin presă cu fuziunea dintre Arad și Timișoara, proiectul este vechi, 
este de pe vremea lui Cioloș! Domnul Ministru ne-a dat în scris atunci, când 
veți fi acționari unici putem începe demersul de unificare! Deocamdată noi am 
reușit să eliminăm toate părțile, suntem acționari nouă zeci nouă virgulă nu 
știu cât la sută, nu am reușit să ne înțelegem cu Carpatair, care au sub un 
procent, am înțeles că au câștigat și în instanță, încă nu am văzut sentința, 
dar poate doamna secretar știe mai mult! Mai există o variantă dacă nu 
reușim în instanță! Să îi punem să vină și ei cu 1% din investițiile pe care noi 
le-am făcut! Pentru că știți foarte bine că noi am pus milioane de euro în 
Aeroport și nu mi se pare corect să aibă 1% din valoarea nou creată a 
Aeroportului fără să vină să participe la asta! Dar până nu eliminăm Carpatair 
din acționariat nu o să putem să facem această fuziune! Domnul Purcaru ați 
vrut să luați cuvântul!  

Dl Gligor Ioan: Nu mai vrea! 
Dl Purcaru Mircea: Mulțumesc! 
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Dl Cionca Iustin: Vă ascult! 
Dl Purcaru Mircea: Nu. Nu mai vreau! Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Ok! În regulă! 
Dl Săbău Gheorghe: Ați văzut ce oameni disciplinați suntem? Vă 

ascultăm chiar dacă nu (neinteligibil) 
Dl Cadar Răzvan: Păi v-ați minunat ce proiecte facem. 
Dl Săbău Gheorghe: Stăm și vă ascultăm ..., 
Dl Cadar Răzvan: (neinteligibil) 
Dl Cionca Iustin: Măi tu nu mai tot îi provoca! Acuma încercăm să 

închidem ședința! Deci încă o dată! Mulțumesc pentru cei patru ani! Succes 
în Campania Electorală! Deoarece ne așteaptă o campanie Electorală! Sper 
să ne întâlnim în noul Consiliu cât mai mulți dintre cei care sunteți aici, dar cu 
mentalități diferite! 
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